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Ljubljanska 43, Izola 
gsm 040/ 539 713 
www.bottega.sl

umik: 9h - 13h 
16h -19h

sobota 9h -13h / nedelja zaprto 
sodeljujemo v IZOkartici

Si.mobil -Vodafone v Izoli.

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

RODBLAiČEN, ! s!mobil
PRODAJALEC

NOVI
trgovina z indij s
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svetlobni otok
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Ljubljanska ulica - blizu tržnice 
krdprto vsak dan od 9. do 12. in 17. do 22.

11

Avto Center Jereb, Izola 
www.a-jereb.sl

JEREB

I< Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izo/a-isola

P0NEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU-TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882
Pogrebna služba (24 UR) TEL.: 041/ 650 375

Voda B.P.
To je Izola, mi nismo Piran, 

zato od te vode ne bom nič bolan. 
Že tako na pogled je čisto drugačna 

in za povrhu je še brezplačna. 
Lepo je bit’ v takem kraju župan 

kjer nekaj odkrijem skoraj vsak dan. 
recimo takrat, ko mi kdo reče: “Šef, 
kar pijte to vodo, saj plača jo Mef.

Še sreča, če bi jo plačal koprski župan 
bi bil jutri gotovo na stranišču, bolan.

Vremenska napoved za Izolo 
v nedeljo, 20 julija 2008
Vremenska slika: Nad Izolo je območje visokega pritiska, ki še vedno raste. Iz vzhoda se našim kra
jem približuje nova vremenska motnja, na zahodu pa se krepi anticiklon, ki pa ne bo imel večjega 
vpliva na vreme pri nas. Vremensko občutljivi ljudje bodo imeli težave v obliki glavobola.
(A,M.) Vremenska napoved za Izolo, 
na dan volitev, 20. julija 2008. Pretežno 
oblačno bo z dopoldansko meglo, ki se 
bo razkadila šele proti večeru.
V trenutkih, ko se bo megla razkadila bo 
tudi občasno jasno, vendar bo sonca bolj 
malo, vse do 19. ure zvečer, ko bo mar
sikomu posijalo, nekateri pa bodo padli

pod vpliv nizkega tlaka oziroma udelež
be na voliščih in bodo deležni padavin, 
kakršnih ne pomnijo niti najstarejši po
litični strategi.
Vremenska fronta z vzhoda bo ves dan 
grozila s temnimi oblaki, vendar se bo 
izolski anticiklon dobro upiral nevihti s 
koprskega konca. Politični meteorologi

Izolani med reševalci
Med reševalci, ki so prejšnji teden na Savi 
pomagali pri iskanju pogrešanih v nesreči ob 
hidrocentrali Blanca je bilo tudi osem pota
pljačev, članov izolskega potapljaškega druš
tva Manta in trije gasilci iz Kort. O zahtevno
sti reševanja in o požrtvovalnosti reševalcev 
pišemo tudi v tem Mandraču.

pravijo, da se lahko zgodi, da se bodo 
oblaki pred Izolo raztrgali in bo s tiste
ga konca padlo vsega nekaj kapljic, več 
možnosti pa je za lokalno nevihto, ki pa 
se bo razkadila tja do polnoči.
Sledilo bo obdobje spremenljivega vre
mena, pač glede na volilne izide, v na
slednjih dneh pa je spet moč pričakovati 
razgibane vremenske fronte.

Izolani bojkotirali finale
Za poseben zaključek letošnjega Eu- 
rofesta je poskrbela moška, članska 
ekipa Izole, ki je zavrnila igranje fi
nala na Eurofestu in tako izgubila za 
zeleno mizo. Finale bi moralo biti v 
soboto ob 12.uri na Bonifiki. Izolski 
igralci so menili, da je ura igranja 
skrajno neprimerna, 
predvsem pa jih je moti
lo, da se finale izolskega
turnirja igra v Kopru. tel. 05/ 64042 53 • Industrijska 11 - Izola

ZA DANES. ZA JUTRI.
ZA IZOLO! 
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Dogajalnik

Društva bodo do konca leta hirala, 
Zdravstveni dom pa bo predvolilna kost
Na novinarski konferenci v uradu župana so govorili o delu občinske uprave, o občinskem prazniku, o financiranju do 
konstituiranja novega občinskega sveta in sprejema proračuna ter o kadrovski problematiki Zdravstvenega doma Izola.
Izjemoma se letos zaradi predčasnih voli
tev v občinski svet oz. predhodne razpusti
tve občinskega sveta občinska priznanja 
in nagrade ne bodo podelile ob občinskem 
prazniku, 11. juliju, temveč se bo počakalo 
na konstituiranje novega občinskega sveta 
in komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.

Dodatna vrednost in pomen letoš
njega občinskega praznika pa bo

zato odprtje prenovljenega Trga 
republike. Po mnenju župana je 
bilo opravljeno veliko delo, saj so 
bile obnovljene in na novo nareje
ne vse komunalne naprave. Celotna 
vrednost investicije je 1.250.000 
EUR. Prenova Trga republika ozi
roma izgradnja krožišča je bila 
opredeljena, tudi po finančni plati, 
v sprejetih načrtih razvojnih progra
mov za leto 2007 in za 2008. 
Dokončanje del je bilo podaljšano

za 1 mesec, vendar predvsem zaradi 
višje sile, to je izjemno slabega vre
mena v aprilu. Skupno je bilo do
slej izplačanih 150.000 EUR, kro
žišče pa je že odprto za promet.

V društvih bo kriza
Sklep o začasnem financiranju ja
nuar - junij 2008 je pretekel minuli 
teden. Svetovalka župana, Monika 
Sečnik, je pojasnila, da je zaradi raz
pusta občinskega sveta župan zato

Tradicionalno srečanje Združenja
Incontro tradizionale dell’Associazione

borcev za vrednote NOB - Izola
combattenti per i valori della LPL - Isola

z»04

dih4>,..

>25s»,

***£>■**«£
'pviJ*"'"1'»»

V počastitev občinskega praznika in 
60. obletnice ZZB NOB Slovenije

In occasione della festa comunale e del 
60'anniversano delf AC LPL di Slovenia

Nedelja, 13. julij 2008, ob 18. uri
na Manziolijevem trgu

Domenica 13 luglio 2008 alle ore 18
in Piazza Manzioli
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Slavnostni govornik bo Borut Pahor,

f-

predsednik Socialnih demokratov.
Nastopil bo partizanski pevski zbor 
»Pinko Tomažič« iz Trsta.

1 discorso ufficiale sarà tenuto da Borut Pahor, 
presidente dei Socialdemocratici.
Si esibirà il coro partigiano »Pinko TomaTič« 
di Trieste.

sprejel sklep o podaljšanju začasne
ga financiranja, in sicer do konca 
leta 2008. Občina Izola bo plačeva
la obveznosti po pogodbah iz prete
klega obdobja, vendar se bodo pla
čila za večje investicije prestavila 
na poznejše obdobje zaradi nerea
liziranih prihodkov, kar je posledica 
nesprejetega proračuna. Nemoteno 
bo potekalo financiranje javnih 
zavodov, katerih ustanovitelj je 
občina, financiranje društev pa bo 
potekalo v okviru finančnih in prav
nih zmožnosti, v kolikor bodo za to 
zakonske podlage.

Direktor ZD pod drobnogledom
Predstojnik urada za družbene de
javnosti, Miran Žlogar, je pojasnil, 
da je Občina Izola ob preverbi po
kritosti področja izolske občine s pri
marno zdravstveno mrežo ugotovila 
povečanje potreb, pri tem pa odkri
la neskladje s povečanim obsegom 
koncesijske dejavnosti, ki jo opravlja 
direktor javnega zavoda Zdravstve
ni dom Izola. Zaradi navedenega je 
pristopila k preverjanju višine plače 
omenjenega direktorja in hkrati k 
preverbi skladnosti pri opravljanju 
funkcije direktorja javnega zavoda 
Zdravstveni dom Izola v povezavi 
z opravljanjem zasebne zdravstve
ne dejavnosti s koncesijo. V zvezi 
z omenjenim vprašanjem je mini
strstvo za zdravje opozorilo, da je 
funkcija direktorja javnega zdrav
stvenega zavoda izredno zahtevna, 
zato mora biti direktor delavec, ki 
bo funkcijo opravljal zaposlen za 
poln delovni čas in ne za krajši 
čas, kot je to primer v Zdravstve
nem domu Izola. Na neprimernost 
tovrstne navedene rešitve je, kot se 
je naknadno izkazalo, ministrstvo 
opozorilo že leta 2002.
Na vprašanje, kakšno je mnenje župa
na, je dr. Klokočovnik odvrnil, da nima 
osebnega mnenja in da gre za pravno 
vprašanje, ki ga je Občina Izola kot usta
noviteljica zavoda dolžna rešiti v skladu 
s priporočili ministrstva za zdravje, in 
sicer je v njeni pristojnosti imenovanje 
in razrešitev direktorja javnega zavoda 
kot tudi podelitev in odvzem koncesije.

1.0. odnosi z javnostmi

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

v. d. Odgovorni urednik: Vlado Grlica
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Eni se potijo na volitvah, drugi pa...
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Občinski praznik bo minil brez 
priznanj in ambasadorjev
Medtem ko je iz bližine občinske volilne komisije še slišati o nekakšni pritožbi na njene odločitve pa bomo Izolani vendarle 
praznovali občinski praznik. Zaradi specifičnosti našega političnega trenutka bo minil brez priznanj in plaket, saj jih ni imel kdo 
razpisati, župan pa seje tako ali tako odrekel podelitvi naziva ambasador, ki seje zadnja leta spremenil v nagrajevanje prijateljev.
O sami občinski proslavi pravza
prav ni kaj dosti povedati. Da bi 
bila tista klasična manjkajo vsaj 
občinski nagrajenci, ki pa jih le
tos ne bo, saj nimamo občinskega 
sveta in tako tudi nihče ni mogel 
razpisati tradicionalnih občinskih 
nagrad in priznanj.
Tudi priznanja ambasadorjev Izole, 
ki jih je uvedla prejšnja oblast so že 
v skladišču zgodovine. Delno zara
di zamenjave oblasti, delno pa tudi 
zato, ker so se izgubili vsi kriteriji 
podeljevanja takšnega naziva. Ko 
so, ob Koniju Steinbacherju, Ota- 
viu Brajku in Primorskih fantih 
ta naziv začeli prejemati ljudje, ki 
so v glavnem omogočali gostovanja 
izolskih politikov in turističnih de
lavcev v tujini, je bilo jasno, da je 
dobra ideja zvodenela.
Ob pomanjkanju takšnih slovesnosti 
pa bomo imeli tokrat spet “delovno 
zmago”, ki sicer ni tista prava, saj 
so nekateri še vedno prepričani, da 
bi z gradnjo krožišča morali poča-

Tako je bilo pred dvema letoma

harmonikar Jurij Kravetz, sakso
fonist in klarinetist Norbert Nagel, 
kontrabasist Christian Diener in 
tolkalist Roland Duckarm. Tempe
rament, žgečkljiva erotika in me- 
laholičnost tanga se pri njihovem 
igranju srečujejo z elementi različ
nih slogovnih smeri od baroka do 
klezmerja. S svojo vsestranskostjo 
pa glasbeniki tekoče menjavajo 
žanre brez prekinitev in s skorajda 
božansko lahkotnostjo. Menda se 
nam obeta navdihujoče doživetje.

kati, toda večina Izolanov vendarle 
meni, da je središče Izole zdaj kar 
lepo urejeno. Za tisto pravo oceno 
pa bo treba počakati, da se oko na
vadi na nove podobe središča Izole. 
Poleg odprtja križišča pa bomo, 
nesprejetemu proračunu navkljub, 
vendarle imeli tudi kulturni pro
gram v katerem bo tokrat nastopil 
kvartet Juno, ki ga sestavljajo:

VOLITVE 2008

LZI Lista za Izolo - Lista per Isola
Dragan Sinožič, Bruno Puhar, Breda Puhar, Rudi Koro
šec, Mateja Pauletič

LZI Lista za Izolo - Lista per Isola bomo v občinskem svetu 
delovali moralno in etično. Zavzemali se bomo za uspeš
nejše ter boljše sporazumevanje in sodelovanje. Ne bomo 
dovolili privilegijev in okoriščanja posameznikov ter sku
pin.
Med drugim se bomo zavzemali za:

• Vzpostavitev brezplačne brezžične internetne pove
zave na lokacijah, kjer je to mogoče;

• Znižanje jakosti prireditev v starem mestnem jedru; 
•Ureditev cestne infrastrukture od centra Izole do

Kort;
• Ustanovitev Mestnega muzeja Izole in ribištva.

LZI Lista za Izolo - Lista per Isola vogliamo svolgere un 
lavoro onesto ed etico nel consiglio comunale, impegnan
doci per una comunicazione e collaborazione migliore. 
Non intendiamo permettere a nessuno di trarre privilegi o 
profitti infondati.
Tra l’altro c’impegneremo a realizzare i seguenti pro
getti:

• Impostare punti di connessione ad internet gratuiti in 
diverse località, dove ciò e possibile;

• Abbassare il volume degli eventi nel cuore della citta 
vecchia;

• Migliorare l’infrastruttura stradale dal centro d’isola 
fino a Corte;

• Appoggiare la fondazione e l’inaugurazione del mu
seo della storia d’isola e della pesca.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA

V počastitev občinskega praznika vas Občina Izola vabi na

SLOVESNO ODPRTJE 
OBNOVLJENEGA TRGA REPUBLIKE

v petek, 11.07.2008, ob 19.30 uri 
ob vhodu v park Pietro Coppo.

Slavnostni govornik bo župan Občine Izola, dr. Tomislav Klokočovnik.

Praznovanje se bo nadaljevalo na Manziolijevem trgu ob 21. uri s koncertom 
priznanega nemškega kvarteta JuNo, ki ga Občina Izola prireja 

v sodelovanju z Goethe-Institutom iz Ljubljane.

Na programu koncerta Od Bacha do tanga bodo dela Astorja Piazzole, J. S. 
Bacha, Roberta Pansere, Rolanda Duckarma, Jerryja Bocka in drugih.

Vljudno vabljeni!

Župan občine Izola 
dr. Tomislav Klokočovnik

In occasione della festa del Comune di Isola, la S.V e’ invitata

ALLA SOLENNE INAUGURAZIONE DELLA 
RISTRUTTURATA PIAZZA DELLA REPUBBLICA

che si terra’ venerdì’ 11. 07. 2008 alle ore 19.30 
presso l’ingresso al parco Pietro Coppo.

Terra’ il discorso ufficiale il sindaco del Comune di Isola, il dott. Tomislav Klokočovnik.

La serata proseguirà’ alle 21.00 in Piazza Manzioli con il concerto del noto 
quartetto tedesco JuNo in collaborazione con l’Istituto Goethe di Lubiana.

Il programma del concerto, intitolato Da Bach al tango, comprende brani di Astor 
Piazzola, J. S. Bach, Roberto Pansera, Roland Duckarm, Jerry Back ed altri.

Saremo lieti della Sua presenza.

Dott. Tomislav Klokočovnik,
Sindaco di Isola
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Volilne stranpoti

Teden dni pred volitvami je 
nastopil čas anonimk
Marsikatero izolsko stranko in listo so predčasne volitve prehitele in nekatere niti finančno niti organizacijsko 
še niso bile pripravljene na volilno kampanjo. Malim strankam in listam ostaja malo možnosti, zato se že v 
tem obdobju povezujejo med seboj. Za pestrost predvolilnega gibanja pa skrbijo anonimke, ki jih je vse več.
Zadnje čase se soočamo z novim pojavom, 
to je z objavljanjem takšnih anonimnih za
pisov, ki imajo vedno tudi nekaj resnične 
vsebine, v elektronskih medijih. In tako 
dejansko postanejo del obveščanja, kar za 
demokracijo seveda ni dobro, je pa za jav
nost zelo privlačno, saj prav taki zapisi do
živijo največ odgovorov in komentarjev prav 
tako anonimnih bralcev spletnih strani.

V teh dneh sta, v zvezi s predčasnimi vo
litvami v naši občini, najbolj aktualni dve 
anonimki. Prvo so neznanci delili po 
poštnih nabiralnikih, v nekaterih lokalih 
je bila celo na voljo zainteresiranim, seve
da brez podpisa oziroma označbe, kdo je 
njen avtor. Gre za daljši, dvostranski zapis 
v katerem avtor, oziroma avtorji, najprej 
pojasnjujejo, da je aktualna oblast zaradi 
interesov kapitala stegnila roke po treh 
obalnih občinah, ki so bile pod vodenjem 
Socialnih demokratov in so imele socialne 
programe. Oblast je poskrbela za zame
njavo levih direktorjev z desnimi, v prime
ru Izole pa je šlo za spopad kapitala z ob
činsko oblastjo. Seveda so našteti številni

kapitalski akterji tega spopada in stranke, 
ki jih zastopajo. Potem se v zgodbo vključi 
župan Kopra in nastopi čas volitev 2006, 
prevzem oblasti, spor med županoma, ka
tastrofalno kadrovanje v občini in tako na
prej. Sledi poziv koga ne smemo voliti in 
poziv naj anonimko preberejo tudi drugi. 
Druga, zelo razširjena anonimka, pa 
govori o nekdanjem predsedniku ob
činske volilne komisije in o tem, kako 
je postal direktor Avditorija. Anonimka 
konča z zapisom Izola zbudi se, ki pa z 
listo enakega imena nima nič skupnega. 
Skratka, anonimno vsi vemo vse, z imeni 
pa imamo težave. Posebej svojimi. (A.M.)

VOLITVE 2008

PROGRAM 00 ZZP IZOLA ZA NASTOP NA 
OBČINSKIH VOLITVAH 2008
Vrnimo delu v občinskem svetu dostojanstvo in odgovornost! Za ta cilj 
zastavljamo svojo osebno odgovornost. Želimo delovati v skladu s svojim 
prepričanjem, da je delo v občinskem svetu javno, odgovorno in usmer
jeno v izpolnjevanje pričakovanj občank in občanov. Dobri predlogi bodo 
pri nas naleteli na podporo. Z nikomer nočemo biti »usodno«povezani. 
Nihče ne more računati na vnaprejšnjo podporo. Nikomur nismo nič do
lžni.
Smo za sodelovanje pri reševanju skupnih razvojnih vprašanj sosednjih 
občin Kopra in Pirana. Ne bomo dovolili vmešavanja v reševanje zadev, 
ki so predmet pričakovanj samo prebivalk in prebivalcev občine Izola. 
Občina Izola potrebuje zelo natančno strategijo razvoja občine katere 
vodilo bodo potrebe občank in občanov. Prostorske izrabe in poselitve 
naj bodo v njeni funkciji nikakor ne njena osnova.
Podprli bomo ureditev pogojev varstva otrok vrtcih in šolah.
Ureditev mirujočega prometa je mogoča in to takoj.
Dobro poznamo problem komunalnih privezov in ureditev obale v tu
rističnem pristanišču in na Sončnem nabrežju. V času tega mandata je 
mogoče sprejeti dogovor z upravljavcem turističnega pristanišča.
Razvoj občine ne vidimo samo v asfaltu in novogradnjah. Ta naj temelji 
tudi na razvoju mladih kot vsestranski osebnosti. Predlagali bomo več
ja vlaganja v športna, kulturna in druga društva, ki združujejo mlade ter 
jim omogočajo koristno izrabo prostega časa in izgradnjo osebnosti. 
Podprli bomo proračun za leto 2008 in 2009 skupaj, ki bo usklajen z 
dejanskimi finančnimi možnostmi, s posebnim poudarkom na predlaga
nih točkah.
Zveza za Primorsko-ZZP si že 16 let neuklonljivo prizadeva za demo
kratizacijo, deregulacijo in decentralizacijo naše države. Smo za enotno 
pokrajino - Primorsko.
K tem ciljem se bomo zavzemali tudi člani občinske organizacije Izola 
in njeni predstavniki v javnih organih te občine. Občina Izola mora imeti 
pomembno mesto v tem procesu, ki lahko zagotovi njen hitrejši napre
dek. Podprli bomo takšno sodelovanje treh obalnih občin, ki bo temeljilo 
na teh načelih in znotraj izvoljenih predstavniških teles.

Pojasnilo o (ne)odstopu

Na poziv Socialnih demokratov, 
objavljen v Mandraču št.764 naj od
stopim kot podžupan in nemudoma 
zapustim pisarno, sporočam nasled
nje:
Občinski svet je res sprejel ugotovi
tveni sklep o prenehanju mandata 12 
svetnikov zaradi hkratnega odstopa 
le teh, ostalim pa ne. Napačno in v 
nasprotju z zakonom pa je sprejel še 
sklep o razpustitvi občinskega sveta, 
ker o samem razpustu odloča Državni 
zbor in ne Občinski svet. Trdno sem 
prepričan da v Izoli še vedno velja slo
venska zakonodaja.
V skladu z navodilom Službe Vlade RS 
za lokalno samoupravo in regionalno 
politiko bom svoj mandat podžupa
na opravljal v skladu z zakonodajo 
do konstituiranja novega občinskega 
sveta oziroma dokler me župan ne 
razreši.
Svojo funkcijo podžupana sem sprejel 
z odgovornostjo in z željo delovanja v 
dobrobit vseh občanov in občank Izo
le. Pozive županu in meni kot podžu
panu k odstopu razumem kot poziv 
k vnašanju anarhije v urejen pravni 
sistem, kar odločno zavračam.
Kljub nesprejetemu proračunu obsta
ja veliko dela, ki ga je potrebno reše
vati sproti v dobro vseh občanov, zato 
bi prej pričakoval pobude, kaj lahko 
naredimo skupaj za dobro vseh Izo- 
lanov.

Bojan Zadel

Kje je najlepša Izola?

Ne vem ali me je bolj groza neurja 
ali pa agresivnosti Popoviča. Tista 
parada se mi je zdela kot zbor gi
ovani balde ali pa hitler junge. Šo
kira me tudi pečat okupacije Izole 
na Belvederju. Ma kaj delate z naj
lepšega in najprijaznejšega mesta 
severnega Jadrana? ! Pa kaj nimate 
hrbtenice Izolani.
Izola je bila vedno skupek ponosa, 
zdaj pa, kot da kleči pod tujci! 
Pošiljam vam tisti del Slovenije, ki 
mi je v ponos doma in v tujini, (sle
dijo čudoviti posnetki različnih slo
venskih krajev)

Na novo urejena center in krožišče 
lepšata podobo naše Izole. Nekateri 
si to razlagajo in tolmačijo po svoje. 
Poleg tega, da si je stranka Slove
nija je naša dovolila nedopusten 
in nerazumen pristop, s katerim je 
izrabila šport in otroke za volilno 
kampanijo, sedaj ignorira še opozo
rila občinskih redarjev.
Stranka ne upošteva cestnih pravil, 
saj njihovi štirikolesniki krasijo ce
sto, zasedajo avtobusno postajali
šče in motijo preglednost cestišča. 
Na ta način ovirajo pristop avtobu
sa, vstop in izstop potnikov, prehod 
invalidov in tudi mamic z otroki v 
vozičkih. Ali se je večkratno opo
zorilo redarske službe nanašalo na 
posameznika ali celotno skupino, 
ni pomembno. Pomebno je, da je v 
Izoli omogočen varen pretok pešcev 
ter hkrati neoviran pretok avtobu
sov, avtomobilov in drugih prevo
znih sredstev.
Parkirnih mest je v Izoli trenutno 
dovolj, potrebno se je le malo spre
hoditi. Sprehod po Izoli nam okrepi 
telo in duha, obenem pa je to pri
ložnost za srečanje in pogovor s 
someščani.
Spoštovanje reda in pravil velja za 
vse enako!

M. V. Izola

Kje je bila naša zastava?

V Izolo hodim že 4 leta in mi je ta 
kraj , ljudje in vse ostalo priraslo k 
srcu. To je svetli del ki ga izražam 
vam in ostalim pravim Izolanom. 
Vse pohvale vam in vsem tistim, ki 
se trudijo za razvoj tega, vašega le
pega kraja in preostale občine. Vse 
je lepo in prav, ampak tak šok, kot 
sem ga doživel ob otvoritvi Evro fe
sta mi ne bo nikoli izginil iz glave. 
Kot veteran vojne za SLOVENIJO 
sem se boril za našo državo, vendar 
pa, ko je bila predstavitev so vse 
države pred nami ponosno nosile 
simbole svoje domovine. Kaj pa so 
naredili naši otroci? Na sceno so 
prišli z zastavo občine Piran in balo
ni stranke Slovenija je naša. Seveda 
se sprašujem, kdo je dal Slovenijo 
koprskemu županu, ampak to je že 
druga zgodba.
Zato, spoštovani Izolani spoštujte 
sebe, svoj kraj in svoje ime in ne 
nasedajte vsem tem pravljicam ki 
vam jih pripovedujejo različni, ta- 
koimenovani pomembni kandidati 
na volitvah. Bodite pravi patrioti in 
stremite za poštenim napredkom.
Z vsem spoštovanjem do vseh vas, 
ki živite v občini Izola.

00 ZZP Izola M. M. Izola Robert Sodja, Bohinj
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Neodvisne liste s skupno izjavo, 
stranke s propagando in pomisleki
Skupina neodvisnih list, ki kandidirajo na predčasnih volitvah, je sprejela nekaj skupnih 
stališč, stranke sprašujejo o obnašanju na voliščih, delijo darilca, hodijo po terenu oziro
ma pripravljajo veselice, nekateri pa celo spreminjajo podobo Izole.
V prostorih liste Izolani bo danes ob 
13.30 skupna tiskovna konferenca pred
stavnikov šestih neodvisnih list, ki kan
didirajo na predčasnih volitvah v izolski 
občinski svet. Kot pravijo podpisniki ne 
gre za nikakršno koalicijo ali predhodno 
dogovarjanje pač pa zgolj za dejstvo, da 
se strinjajo o stališčih, ki jih predstavlja
mo v nadaljevanju. Tako-le so zapisali:

Predstavniki list: MEF in lista IZOLANI, 
lista Iva Marca, lista za zdravje in šport, 
lista Svobodna Izola, lista za Izolo in li
sta Dobro jutro Izola smo se dogovorili, 
da javnosti posredujemo nekatera naša 
skupna stališča in usmeritve.
1. Spoznavamo, da se je sistem politike ve
likih strank, na lokalnem nivoju zaplezal.
V boju za oblast so politični veljaki bolj 
zastopali lastne interese, kot interese 
ljudi in kraja. Namesto združevanja, 
je politika po nepotrebnem ustvarjala 
napetosti in polarizacijo. Naš največji 
očitek tovrstnim politikom je, da niso 
varovali čistosti politične vede, temveč 
so dopustili, da o dilemah, konfliktih

in odločitvah odločajo vsakovrstni od
vetniki. Politika, ki se za dosego svojih 
političnih ciljev poslužuje pravniških 
ugovorov, tožb in sodnih procesov kaže 
svojo nesposobnost in nemoč.
Smo za demistifikacijo politike; zavze
mamo se za to, da politično odločanje 
obrnemo proč od odvetnikov in sodišč 
in politiko zopet vrnemo tja kamor sodi, 
v dvorano občinskega sveta.
2. Samozaverovanost strank in njihovih 
predstavnikov se je v zadnjem desetle
tju kazala v poudarjeni samovolji politi
kov, ki so zavestno pozabljali obveščati 
občane o pomembnih skupnih zadevah, 
in so nas postavljali pred že sprejete od
ločitve, ki velikokrat niso bile odraz vo
lje občanov, ter so zavestno odvzemali 
stroki in strokovnjakom njihove pravice 
in tako posegali v njihove kompetence. 
Politika, ki se boji pravočasno pogovar
jati s krajani o pomembnih odločitvah, 
politika, ki se izogiba strokovnjakom, 
oziroma z njihovimi strokovnimi mne
nji zgolj manipulira (jih izkorišča za 
dosego svojih namenov), taka politika

VOLITVE 2008

Izolani in Izolanke,
prepričani smo, da si želite občinskih svetnikov, ki bodo delo
vali povezovalno in imeli jasne ideje za dolgoročen razvoj Izole. 
Verjamemo, da ste željni odgovornega in tvornega političnega 
delovanja, ki bo vedno le v prid naše občine. Menimo, da smo 
prav mi, pomlajeni izolski Socialni demokrati, nova sposobna in 
dinamična politična sila, ki lahko uspešno prevzamemo vodenje 
občine Izola.
Za ponoven zagon speče Izole smo sestavili ekipo 21 kandida
tov, ki združuje zagnanost nove, mlade generacije z izkušnjami 
in modrostjo starejših izolskih Socialnih demokratov. Naša nova 
ekipa zagovarja jasen in konkreten program, ki bo Izoli prinesel 
prepotrebno svežo energijo.

Zavzemamo se za gradnjo novih stanovanj za Izolane, ureditev 
novih parkirnih mest s podzemnimi garažnimi hišami, vzposta
vitev mestnega potniškega prometa, ki bo povezoval Izolo s po
deželjem in bolnišnico, gradnjo novega kulturnega doma, razvoj 
univerzitetnega kampusa, obnovo okolice Svetilnika in ostalih 
zelenih površin v Izoli, če naštejemo le najpomembnejše. 
Svetniki Socialnih demokratov smo maja odstopili s funkcije 
občinskih svetnikov Občine Izola, a le zato, ker smo se znašli 
v brezizhodnem položaju. Zdaj smo pomlajeni in odločeni, da 
vam, Izolani in Izolanke, ponudimo program pozitivnih spre
memb, ki jih Izola nujno potrebuje. Le številčno močni bomo la
hko izvoljenemu županu ponudili način sodelovanja, ki bo Izoli 
v dolgoročno in trajno korist.
V zadnjih dveh letih je na veliko žalost in razočaranje številnih 
Izolank in Izolanov prišlo do nedopustnih zastojev in prekinitev 
pri odličnih projektih, ki so za razvoj Izole še kako pomembni. 
Ne dopustimo, da ritem razvoja in življenja v našem mestu za
stane.

Stopimo skupaj, močnejši za Izolo!

Socialni demokrati

stopa na pot avtokracije in tiranije, vse
kakor proč od demokratičnih vrednot 
civilizirane družbe.
Zavzemamo se za jasno razdelitev vlog. 
Strokovnjaki naj odločajo o strokovnih 
odločitvah, politiki o političnih odloči
tvah. Vsi pa se morajo zavedati odgovor
nosti do družbe, zato mora biti njihovo 
delovanje javno in transparentno.
3. Politiki velikih strank, ki nas zastopajo 
v občinskem svetu niso dojeli pomemb
ne razlike med politiko na lokalnem 
in politiko na državnem nivoju.
Na državnem nivoju je npr. pomemb
no, ali bo vladajoča politična koalicija 
sprejemala bolj socialno naravnane za
kone ali pa bolj liberalne, kapitalu na
klonjene zakone. Ali bo davčna zakono
daja bolj ali manj restriktivna. Ali bomo 
sprejemali bolj ali manj okoljevarstvene 
zakone.... Zato se na državnem nivoju 
oblikujejo velike in močne stranke, z 
jasno definiranim programom. Politič
na polarizacija ki se rojeva iz teh pro
gramov je zato nekako razumljiva in 
sprejemljiva.
Na lokalnem nivoju, na nivoju občine 
kot je Izola, je taka polarizacija povsem 
nepotrebna. Tu je veliko bolj pomemb
no sodelovanje med različnimi svetniki. 
Iskanje konsenza, dogovorov, ki bodo 
prinesli vsem ki živimo v našem mestu 
zadovoljstvo in napredek. Vsako med
sebojno obračunavanje svetnikov v 
občinskem svetu je nepotrebno troše
nje časa in energije, ki bi ga lahko ko
ristno uporabili za naše skupno dobro 
in razvoj. Kajti vsak svetnik ima dovolj 
znanja in sposobnosti s katerimi bi do
prinesel k razvoju Izole.

Pri tem skoraj ni pomembno kateri 
stranki/listi pripada.
Zavzemamo se za politiko brez polariza
cije, za politiko sodelovanja, za politiko 
konsenza v vseh vitalnih vprašanjih ki 
zadevajo Izolo in njene prebivalce.
Namesto zaključka:
Upanje za Izolo? Da, če so stranke na 
svoje volilne liste postavile kandidate, 
ki bodo pripravljeni preseči politično 
polarizacijo, ki je prisotna na državnem 
nivoju. Da, če se bodo kandidati ki bodo 
izvoljeni v občinski svet zavedali, da so 
»zmagovalci«, ne glede na to, koliko 
predstavnikov njihove stranke je prišlo 
v občinski svet. Da, če bodo svetniki 
pripravljeni sodelovati pri oblikovanju 
politike konsenza, ne glede na politično 
pripadnost svetniških kolegov.

Pismo Občinski volilni komisiji
Kandidati stranke Zares - nova politika 
Izola in člani občinskega odbora smo 
zaskrbljeni zaradi govoric, ki krožijo po 
Izoli in po nekaterih medijih. Gre za na
povedi , da nameravajo nekatere stran
ke in liste, ki kandidirajo na predčasnih 
lokalnih volitvah za občinski svet Izole, 
glasove »kupovati«. V javnosti kroži 
tudi že natančno določena cena za en 
glas, ki naj bi ga volivec dokazoval s 
fotografiranjem glasovnice z mobilnim 
telefonom, kar je gotovo sporno zaradi 
zagotavljanja tajnosti volitev.
Občinsko volilno komisijo pozivamo, da 
stori vse, kar je v njeni moči, da zagoto
vi legalnost teh volitev in sprašujemo:
1. Ali je dovoljeno na dan volitev obisko
vati volivce na domu in jih pripeljati na 
volišča?
2. Ali je dovoljeno na dan volitev pred 
volišči kakršnokoli zbiranje političnih 
strank in list, ki na volitvah nastopajo 
s svojimi kandidati?
3. Ah je mogoče preprečiti, da volivci 
slikajo svoje glasovnice, preden jih od
vržejo v volilne skrinjice?
Menimo, da mora občinska volilna ko
misija poskrbeti za legalnost volitev in 
preprečiti, da bodo izolske volitve spet 
glavna tema medijev še mesece po vo
litvah. Izola potrebuje občinski svet, ki 
bo začel takoj z delom, ne pa sporov in 
dvomov.

Doris Gomezelj

Letos poleti brez komarjev!
Je mogoče?
Evo recept: Vzamete en mali Mosquito Block, odvijete 
pokrovček in postavite na polico. Prijeten vonj vas bo 
obvaroval komarjev za en mesec. Mosquito Block - mali 
kozarček s povsem naravnimi sestavinami. Ni treba vtikati v 
električno vtičnico, ni treba ničesar prižigati, dodajati, vstavljati, 
lepiti itd. - samo odvijete pokrovček in odmislite komarje.
Kaj pa zunaj na prostem? Mosquito Spray - pršilo za kožo!

Odlično tudi za otroke. Prijetno 
osveži, ne masti in varuje pred 
piki. Enostavno, hitro in varno. 
Izdelki so novost na trgu in so 
iz povsem naravnih sestavin.

Kristanov trgi-tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00
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Reševanje na Savi

Tudi izolski potapljači in s 
gasilci so pomagali na Savi /j
Tragična nesreča na Savi je sprožila tudi eno najbolj obširnih akcij reševanja pogrešanih oseb pri nas. Med 
več kot 150 reševalci, ki so preiskovali reko in njene bregove, so bili tudi člani reševalne enote iz Izole..
O poteku reševalne akcije, o nevarno
stih, ki so spremljale reševalce in o 
usposobljenosti izolske enote za reše
vanje smo se pogovarjali z vodjo, Jerne
jem Sedmakom

- Kako je potekalo aktiviranje vaše 
enote?
- V akciji so potrebovali veliko potaplja
čev in vse regijske ekipe za zaščito in 
reševanje so aktivirale svoje enote. Ko
per je aktiviral koprsko in našo enoto. V 
Izolski ekipi nas je bilo sedem otaplja- 
čev, trije gasilci in en asistent, skupaj 
enajst ljudi s tremi vozili in kompletno 
opremo za potapljanje, vključno s šoto
rom in kompresorjem. Tam smo bili dve 
noči in en dan. Ponoči smo dežurali, 
podnevi pa preiskovali določen sektor, 
skupaj z enoto iz Kranja.
- So vas poklicali kmalu po nesreči?
- Nas so aktivirali v petek dopoldne in 
istega dne popoldne smo že šli na pot, 
tako da smo bili ponoči že na elektrar
ni. Zjutraj so prišli še Koprčani in No
vogoričani, od primorskih ekip, sicer pa

so tam že bile nekatere druge enote iz 
različnih krajev Slovenije. Aktiviranih 
je bilo okoli 50 potapljačev, ravno toliko 
policistov in skoraj toliko gasilcev, pa še 
Civilna zaščita za logistiko. Skratka, to 
je bila zahtevna, jta vseeno kar dobro 
izpeljana akcija. Zal pa življenj ni bilo 
moč vrniti sorodnikom in prijateljem, ki 
so čakali na vesti iz reke.
- Spust je bil res neodgovorno dejanje.
- To je bil dejansko samomor. Tam čez 
ne more priti noben čoln brez veliko 
sreče. To je kot pralni stroj za hlode. Ko
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Občinski odbor Zares-nova politika Izola
je bil ustanovljen predvsem zaradi želje in volje narediti več. Ker vemo, da 
kot občina zmoremo več in da se lahko bolje pripravimo na izzive, ki so 
pred nami. Uvrščamo se k tistim, ki s trenutnimi razmerami v Izoli niso 
zadovoljni. Hkrati se pridružujemo tistim, ki ne želijo ostati samo pri neza
dovoljstvu, temveč želijo prispevati svoj delež k spremembam na bolje.

V Zares - nova politika Izola smo združeni ljudje, ki se do sedaj s politiko 
nismo ukvarjali in nimamo strankarske preteklosti. Verjetno bi mnogi od 
nas bili bolj zadovoljni, če bi politiko tudi sedaj prepustih drugim, sami pa 
se še naprej posvečali delu in zasebnemu življenju. Vendar glede na razme
re v Izoli ne moremo ostati zgolj nemi in brezbrižni opazovalci dogajanj. 
Tudi sami smo dolžni kaj storiti. V politiko vstopamo, ker ne moremo in 
nočemo samo kritizirati obstoječega stanja, hkrati pa napor in odgovornost 
za spremembe prepuščati drugim.
Pogrešamo vrednote kot so družbena pravičnost, socialni čut, verodostoj
nost in osnovno poštenje. Verjamemo, da je možna tudi takšna politika, v 
kateri je mesto za navedene vrednote. Prepričani smo, da te vrednote pri 
večini Izolank in Izolanov še obstajajo. Verjamemo, da je večina občank in 
občanov naveličana neplodnih izolskih zdrah in si želi za svoje lepo sonč
no, obmorsko, ribiško istrsko mesto le dobro.
Na naši kandidatni listi so sami sveži obrazi in imena ljudi, ki želijo vplivati 
na spremembe v izolski politiki z drugačno politično kulturo, z znanjem 
in v interesu vseh občanov. Za temi besedami stojimo: Doris Gomezelj, 
Blaž Radujko, Borut Gornjec, Mojca Legiša, Erik Tul, Vladimir Tomažič, 
Breda Medved, Beno Bajda, Valter Gerič, Viljanka Vesel, Tilen Filipčič, 
Mitja Požar, Novka Jenko, Flavio Bonin, Žiga Dolher, Tatjana Trebeč, 
Dejan Ivkovič, Srečko Gombač, Neda Pribac, Jože Černelič in Valter 
Brundula.
Pred volivce stopamo s programom, ki zajema transparentno in odgovor
no upravljanje, sodobno in strokovno načrtovanje prostora, zavzemanje 
za znanje in razvoj gospodarstva, boljšo stanovanjsko politiko, ekološko 
kmetijstvo, ohranjanje ribištva, športni turizem, kulturo, socialno politiko 
po meri občanov, urejen promet in infrastrukturo, za čisto okolje in za po
vezovanje.
Da bi bolje spoznali nas in naš program, vas vabimo na našo info točko, 
ki jo bomo imeli za vas v petek (11. 7.) popoldan na Sončnem nabrežju 
in soboto (12. 7.) dopoldan in popoldan ob novo odprtem krožišču.

Verjamemo, da Zares - nova politika, Izola
pomeni pozitivne spremembe v Izoli.

pride deblo čez jez ga dejansko poskrka 
vase, potem pa ga obrača in meče ob ve
like betonske kocke in skale, ki so tam 
postavljene zato, da razbijejo in umirijo 
vodni tok. Na koncu od debla ostanejo 
trske, tako velike sile so tam. Zato de
jansko s tistimi kanuji niso imeli nobe
nih možnosti. Edina preživela je pravza
prav imela srečo v nesreči, da je sedela 
čisto zadaj na čolnu in in jo je takrat, ko 
je čoln prelomilo dejansko katapultiralo 
kakšnih 20 metrov izven območja glav
nih tokov.
- Prav vaša enota je našla enega od po
grešanih.
- To je zelo slab občutek. Po eni stran 
iščeš človeka pod vodo in po drugi stra
ni upaš, da ne boš prav ti tisti, ki ga bo 
našel, saj to ni prijeten dogodek. Tudi 
zvečer, približno ob osmih in četrt, ko 
je eden od naših opazil utopljenca, ni 
bilo nič kaj prijetno, ko ga je bilo treba 
vleči iz vode. To je bil tudi prvi od po
grešanih, ki ga je Sava sama vrnila na 
površje.

- Razmere za delo so bile težke.
- Zelo težke. Vidljivost je zelo slaba, mo
čan tok, voda polna različnega drevja, 
vej, železnih špice in gradbenega mate
riala, ki je tam končal ob miniranju pri 
gradnji elektrarne. Skratka, delo je bilo 
zelo težko in nevarno, poleg tega je bilo 
območje za preiskovanje, tako, skoraj 
na slepo, zelo veliko. Potapljači smo 
se vsi potapljali in smo bili v vodi od 
desetih dopoldne do 17 ure popoldne, 
vmes smo imeli po pol ure odmora pa 
nazaj v vodo. Bilo je res naporno, saj je 
vodni tok izredno močan, tako da smo 
morah biti potapljači ves čas priveza
ni. Vidljivost je bila od 30 do največ 
50 centimetrov, kar pomeni, da si med 
potapljanjem dobesedno tipal pred se
boj. Za nas, ki smo vajeni potapljanja 
v morju je bil največji problem prav tok 
in ta slaba vidljivost, saj voda niti ni bila 
mrzla.
- Kdo ste bili v izolski enoti?
- Vodja enote sem bil jaz, moj namestnik 
pa Igor Komadina, reševalci potapljači 
so bili: Edvin Salvi, Dean Kleva, Damir 
Komadina, Igor Tavčar in Roman Ki
drič, asistentka potapljačev Elizabeta 
Selič, gasilci pa: Niki Rivič, Milan Ba- 
ruca in Borut Vatovec (vsi PGD Korte)
- Kakšna je ocena dela vaše ekipe?
- Mislim da dobra. To vemo tudi sami,
saj smo dobro organizirani in dobro 
opremljeni. Žal pa smo letos še brez 
denarja iz občinskega proračuna, kar se 
nam doslej še ni pripetilo, tako da se bo
jim, da bo učinkovitost enote začela pa
dati. Mi vsi smo prostovoljci in nam ni 
težko priskočiti na pomoč, vendar, če ni 
denarja niti za osnovne stroške potem 
enostavno ne moreš narediti tistega, kar 
bi lahko. Mef

V teh dneh si 50 letnice mature kar sledijo. Med drugim je bil na takšnem srečanju 
tudi Aleksander Prelaz, ki je daljnega leta 1958 maturiral na gimnaziji v Postojni.

Jeseni gremo v Alzacijo
Prijatelje izole vabimo na jesenski izlet v Alzacijo (Francija). Izlet načrtu
jemo za 18. - 21. septembra 2008. Prijave in informacije na 041 807 800. 
(Tonček)

Društvo invalidov se seli
Spoštovani člani društva invalidov Izola!
Obveščamo vas, da 16. 08. 2008 odpade izlet predviden po programu, zara
di selitve v nove prostore.
Prostori Dl Izola bodo zaprti od 1.08.2008 do 30.08.2008.
Nasvidenje septembra.
Predsednica, Jolanda Deško
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60 let organizacije ki ohranja 
tradicijo antifašizma
Zveza združenj borcev je v našem prostoru pomembno vplivala na razvoj naše družbe saj 
je z razvijanjem domoljubnega ponosa in navdušenja prispevala k sorazmerno hitri obnovi 
domovine, ki jo je naci-fašistično barbarstvo razdejalo v štiriletni okupaciji;
Zveza združenj borcev je v našem prostoru 
pomembno vplivala na razvoj naše družbe _
saj je z razvijanjem domoljubnega ponosa *
in navdušenja prispevala k sorazmerno hi- | TTJI A»
tri obnovi domovine, ki jo je naci-fašistično 1
barbarstvo razdejalo v štiriletni okupaciji; AttjjSk «

Z ohranjanjem tradicije slovenskega 
odpora okupatorju je ZZB razvijala in 
utrjevala slovensko samozavest, ki je 
preprečila nakane stalinistične agresiv
nosti, miloševičevske velikosrbske do
minacije in razvijala zdravi patriotizem, 
ki nam je ne glede na nazorske in poli
tične razlike omogočil osamosvojitev in 
mednarodno priznano lastno državo;
V povojnem nadaljevanju antifašistične
ga zavezništva je ZZB odločno podpira
la ideale Združenih narodov in se zato 
zoperstavljala blokovski delitvi sveta in 
podpirala prepoved enostranske upora
be sile ter razvijala načelo miroljubnega 
reševanja mednarodnih sporov;

Izhajajoč iz te tradicije in načel, ki so 
bila vklesana v Temeljne točke OF ter 
ponovljena in razvita v praksi in doku
mentih, sprejetih med NOB, je bilo lo
gično, da se je ZZB nedavno prenovila 
s tem, da je udeležbo v osvobodilnem 
boju dopolnila s poudarkom na trajnem 
nagovarjanju spoštovanja in ohranjanja 
vrednot tega boja ter zoperstavljanje fa
šizmu in nacizmu povsod na svetu tudi 
danes. Tako prilagoditev so narekovale 
razmere, ki naj bi koristile tudi novim

VOLITVE 2008

Lista »IZOLA ZBUDI SE - 2. del«
Lista »Izola zbudi se - 2. del« je nastala kot nadaljevanje liste »Lista Izola zbudi 
sel«, ki se je prvič pojavila na občinskih volitvah leta 2006. Rezultat prejšnjih lo
kalnih volitev je bil en predstavnik v občinskem svetu. Lista je bila ustanovljena z 
namenom vključitve mladih Izolank in Izolanov pri soodločanju o pomembnih te
mah, ki se dotikajo življenja v Občini Izola. V naši listi dajemo poudarek predvsem 
na športne, kulturne, etnološke, rekreativne in prireditvene dejavnosti ter dialog 
med vsemi občani. Cilj liste je privabiti k sodelovanju čim več somišljenikov, ki bi z 
idejami in dejanji aktivno pomagali pri izoblikovanju bodočega življenja v Izoli. 
Program liste »Izola zbudi se - 2. del« sloni predvsem na sledečih točkahmaj o 
Izoli odločajo Izolani in ne »forešti«;

kapital (tuj ali domač) ne sme krojiti usodo Izole in njene krajinske podobe; 
vsak nov večji občinski projekt (večje novogradnje, garažne hiše, športne dvo
rane, ...) mora imeti javni konsenz večine občanov;
100% povečanje sredstev za delovanje izolskih športnih in kulturnih društev, 
saj po našem mnenju le ta dajejo ritem in dušo našemu mestu; 
izgradnja novega športno-rekreacijskega centra, kjer bi mesto za trening dobili 
razni novoustanovljeni športni klubi in v katerem bi prostore dobila kulturna 
in športna društva, kjer bi se mladi lahko srečevali in zabavali; 
rešitev problematike komunalnih privezov za domačine (preveč »naših« pri
vezov je namenjeno »tujcem«, ki jih v veliki večini sploh ne potrebujejo, saj 
svojih bark v celem letu niti enkrat ne odvežejo s priveza); 
obnova OŠ Vojke Šmuc in izolskih vrtcev (sramota za občino je v kakšnih 
pogojih prebivajo in se šolajo naši otroci);
pospešena izgradnja novih dodatnih neprofitnih stanovanj oz. blokov za mla
de občane, ki pa morajo biti nižji in hitreje zgrajeni ter ne smejo kaziti podobe 
Izole);
spodbujati predšolske in obšolske športne dejavnosti za otroke; 
nuditi otrokom, mladini, študentom, rekreativcem, športnikom, upokojencem 
in turistom kakovostne športno-kulturno-rekreativne dejavnosti, storitve in 
programe, ki bodo dali našemu mestu nov zagon;
v bližnji prihodnosti bo vse več ostarelih, katerim bo potrebno podati organizi
rane oblike pomoči (to pomoč jim seveda lahko nudijo tudi mladi) 
organizacijska in finančna pomoč za delovanje izolskega kluba malega nogo
meta (Pulsala);
izvedba projekta mirujočega prometa v starem mestnem jedru, z zagotovitvijo 
potrebnih parkirišč za tam dejansko stalno živeče prebivalstvo; 
ustanovitev podjetniško-obrtniškega inkubatorja z namenom zagotavljanja 
pomoči mladim pri samozaposlovanju oz. pridobivanju poslovnih idej in po
moč pri realizaciji le teh.

Imena kandidatov, ki so na naši listi: Igor Piantoni, Marko Treskavica, Beti Vran, 
Aleksander Janev, Daniel Radešič, Anja Hodžič, Valdi Lakoseljac, Zoran Stamp- 
fer, Alenka Semelbauer, Dean Božič, Roland Hanjc, Fredi Bernal, Roman Žeger 
in Blaž Vončina. _____

svobodomiselnim rodovom. Zato se je 
organizacija odločila tudi za pomlajeva
nje svojih vrst. V izolski organizaciji ZB 
nas je 490 borcev in somišljenikov, tudi 
precej mladih.
Vrata v našo organizacijo so široko 
odprta vsem enako mislečim. Zato ste 
tudi vabljeni v našo prenovljeno orga
nizacijo. Naše združenje bo obeležilo 
svojo 60. obletnico ob vsakoletnem sre
čanju ob občinskem prazniku, ko je 11. 
julija 1944 odšla v partizane večja sku
pina Izolanov. Dobimo se v nedeljo, 13. 
julija, ob 18. uri na Manziolijevem trgu.

Predsednik, Lucio Gobbo

Osnovnošolce so evakuirali
Podjetje UNIVAR iz Izole skrbi, da 
je požarna varnost v OŠ Vojka Šmuc 
kot mora biti. Ena izmed nalog je 
tudi letna izvedba vaje, ko je treba 
izprazniti celo šolo.
Scenarij je bil takšen: pod stopnica
mi na hodniku ob telovadnici pride 
do požara, učitelj telovadbe poskuša 
pogasiti ogenj, vendar mu ne uspe. 
Zaradi tega v skladu z načrtom ob
vesti ravnateljico, ta pa sproži si
stem za obveščanje učiteljev, ki po
krivajo določene dele šole. Učitelji 
poskrbijo, da otroci mirno zapustijo 
šolo in sicer na treh različnih kon
cih. Ravnateljica obvesti tudi 112, ki 
prevzame skrb za hitro intervencijo 
gasilcev in reševalcev.
V tem primeru so se odzvali pro
stovoljci iz PGD Izola in ZD Izola 
- Reševalna služba slovenske Istre. 
Med gašenjem enemu izmed gasil
cev postane slabo, nakar ga reše
valna ekipa uspe rešiti. Pripeljejo 
ga na vozičku in prikažejo tehnike 
oživljanja, transporta in opremo, 
ki jo imajo na voljo. Po zaključku 
vaje, so udeleženci naredili analizo, 
zaključke pa bodo prenesli tako za
poslenim na šoli kot tudi pristojnim 
občinskih službam.
A. H.

Ljubljanska ulica ima tudi klop

Ljubljanski ulici so stanovalci, po grbih, pipi in spominskih ploščah dodali 
še svojo klop. Nekoč so takšne klopi skrbele za javno življenje vsake me
diteranske ulice, bile so vseh vrst, kamnite in lesene, enkrat velike, drugič 
majhne klopce, ki so jih gospodinje postavile pred hišo in tam služile ulični 
komunikaciji. Dolga leta jim je služila tista, ki jo je naredil pokojni Tine, 
zdaj pa so jim sežanski kamnoseki iz Marmorja izklesali podstavke, sami 
so dodali les, da ne bo pozimi prehladna in poleti prevroča. Tako bodo še 
naprej sedeli na malem trgu v Ljubljanski ulici, se pogovarjali, srečevali, 
združevali, tako kot mora biti v takšnem majhnem mestu.

Vrečke sladkorja na ogled
Mestna knjižnica Izola vljudno vabi na ogled razstave obsežne zbirke že
pnih koledarčkov in vrečk za sladkor, last gospe Paut Filomene, rojene leta 
1923, doma iz Izole.
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Balinanje

Jadran Izola:Sloga Ljubljana 11:12

Z nastopom na Turnirju prijateljstva 
na Krku so bili doseženi lepi rezul
tati, kjer sta bili doseženi dve kolaj
ni. Naslednje tekmovanje in zaklju
ček sezone bo v Splitu.
St. Cicibanke: 1. Lara Maslo, 36 kg 
St. dečki: 2. Dean Maslo, 73 kg 
Tekmovanje na judu Kup Jadrana 
2008, Split
Lara Maslo tekmovalka Judo klub 
Izola je dosegla 1. mesto na tradici
onalnem tekmovanju Kup Jadrana 
2008 v Splitu v kat. do 36 kg.

Čeprav tokratni 16. Eurofest ni bele
žil rekordnih številk, je bila udelež
ba znova precej množična. Šport, 
druženje, zabava - glavni elementi 
evropskega rokometnega festivala, 
so v šestih dneh povsem prišli do 
izraza, s čimer se bo ta tradicional
na prireditev več kot tri tisoč udele
žencem zagotovo vtisnila v spomin. 
V primerjavi z lansko izvedbo, ko je 
dež pošteno ponagajal organizator
jem, je letos vreme organizatorjem 
šlo bolj na roko. Težave je povzro
čila le nedeljska nevihta, zaradi ka
tere so morali ženski finale in skle
pno slovesnost prestaviti v dvorano. 
Spričo 163 ekip, ki so tekmovale v 
sedmih starostnih kategorijah, je bil 
tekmovalni urnik precej natrpan. 
Na sporedu je bilo okoli 600 tekem, 
zato so srečanja začenjali že v zgod
njem dopoldnevu, veliko pa se jih 
je zavleklo tudi pozno v noč. Na 
turnirju je sodilo 50 sodnikov iz ra
zličnih držav, ki niso imeli težkega 
dela, kot, na srečo, tudi zdravniško 
osebje ne.
Čeprav gre za rekreativno prireditev, 
so mnoga srečanja imela velik te
kmovalni naboj. Tudi večina tekem 
je prikazala dopadljiv in kakovosten 
rokomet, kar bo marsikaterega ude
leženca obogatilo za nove rokomet
ne izkušnje. Sicer pa so udeleženci 
bogatejši tudi za nova prijateljstva, 
saj različnost jezikov tudi tokrat 
ni bila ovira za vzpostavitev novih 
poznanstev. Te so se stkale že na 
igriščih, še bolj pa na družabnih 
prireditvah Eurofesta. Večeri prija
teljstva, na katerih so se s svojo ku
linariko predstavile Slovenija, Italija 
in Hrvaška, pa so namreč razveselili 
ne le udeležence, pač pa tudi obi
skovalce Eurofesta.
Običajno sta najbolj razburljiva 
članska finala. Tokrat je ta tradici
ja obveljala le pri ženskah, saj so 
Izolani zavrnili nastop na koprski 
Bonifiki s češko ekipo Prerov zaradi 
nestrinjanja z lokacijo in terminom 
srečanja. Zato pa je bilo toliko bolj 
zanimivo finale deklet med Izolo in 
ekipo Mača Škofije. V razburljivem 
srečanju so bile boljše gostje, ki so 
slavile s 16:19.
Letos je bil bolj kot ponavadi Euro
fest prisoten v Kopru. Obe obalni

mesti sta tako šest dni doživljali 
utrip turnirja, ki je znova potrdil, da 
je šport učinkovit recept za nasta
nek in ohranjanje prijateljstva med 
ljudmi.
Rezultati: letnik 1998: moški: 1. 
Cimos; ženske: Obudai (Mad.), 
letnik 1997: moški: 1. Trsat (Hrv.); 
ženske; Sokol Pišek (Češ.), letnik 
1996: moški: 1. Cimos Koper; žen
ske: Cimos Koper (Slo), letnik 1995: 
1. Sevnica, 3. Ajdovščina; ženske: 
1. Maestral (vse Slo), letnik 1993: 
moški: Konskie (Pol.); ženske: 1. 
Lin Yuan (Taiw.), 2. Burja (Slo), let
nik 1991: moški: 1. Študentski grad 
(Srb.), 2. Prijatelji (Slo); ženske: 1. 
Lundagards (Šved.), 2. Burja (Slo), 
letnik 1989: moški: 1. Prevent, se
niorji: moški: 1. Prerov (Češ.), 2. 
RD Izola, 3. KIH (oba Slo; ženske: 
1. Mača Škofije, 2. Izola, 3. Lav (vse 
Slo). BV

Bonifika in MNK Izola združena?
V javnost je prišla vest o združitvi 
MNK Izola in FC Bonifika. Čeprav 
je bilo to napovedano na lanskem 
občnem zboru izolskega kluba, 
smo informacijo preverili pri pred
sedniku MNK Izola Alešu Milaniču. 
Povedal je, da do same združitve še 
ni prišlo, da pa aktivnosti tečejo v 
tej smeri. Izola bo s tem po več le
tih znova dobila drugoligaša in če 
bo fantom v prihodnji sezoni uspel 
preboj v prvo ligo, tudi nogometno 
prvoligaško ekipo. BV

Tečaj veslanja VK Izola 
V veslaškem klubu Izola smo začeli 
s poletnimi tečaji veslanja, ki bodo 
trajali do konca avgusta. Vsi fantje 
in dekleta letnikov 1992 - 1998 nas 
lahko obiščejo od ponedeljka do pet
ka vsak dopoldne med 8.00 in 12.00 
uro. Veseli bomo vašega obiska, za 
informacije pa nas lahko tudi pokli
čete na 040 470 453 (Marko).

POGLED S STRANI
,^-Cx Piše:

žfV.T Žarko Kovačič

Končan je Evrofest. Tudi zaključek je 
bil v znamenju naših igric. Izolani so 
se odpovedali igranju finala, igralo naj 
bi se v Kopru. Res nekoliko čudna od
ločitev organizatorja, če je nato bila po
delitev nagrad v Izoli.Tudi letos je veči
na prvih mest pripadla slovenskim eki
pam, najboljši pa je bil koprski Cimos. 
Izolskim dekletom je tudi pripadlo fi
nale, kjer pa jih je premagala škofijska 
Burja. Tako se že sedaj obeta burno pr
venstvo med B ligašicami. Obe ekipi sta 
že sedaj med glavnimi favoriti za osvo
jitev naslova. Med pomembne dneve 
sodi tudi jutrišnji petek, ob 12,00 bodo 
izolski rokometaši podaljšali “ljube
zen” z Istrabenz plini. Tako se obeta še 
nekaj plinskega pogona, vendar bo za 
miren let med prvenstvom potrebnega 
še nekaj dodatnega goriva. Ali bodo ob 
tem napovedali tudi želje po višjih po
zicijah pa težko verjamem. Od pričako
vane igralske pomoči iz Kopra , do se

daj ni realizirano še nič in tako bo vse 
padlo na izolske roke. Morda res ni naj
bolj pametno gojiti visokih ambicij ob 
močnem Kopru, vendar pa mora obsta
jati vsaj želja po visokih pozicijah. Prav 
ta element lahko očitam upravi in tudi 
igralcem. Zadržati najboljšo primorsko 
uvrstitev med B ligaši bo v novem pr
venstvu veliko težje. Kaj se dogaja pri 
ostalih tekmecih je težko izvedeti. Med 
prvimi bodo verjetno Mariborčani, saj 
so tudi največ vložili. Zanimivejše bo 
pri repu lestvice, čeprav še ni čas za 
take napovedi. Ob vsem pa bomo ime
li priložnost le videti tudi zelo visoko 
rokomet. Cimos je dobil nasprotnike 
v ligi prvakov. Pristali so v skupini^ E 
ob španskem Portlandu, ruskih Ce
hovskih medvedih in romunski Steaui. 
Španci z našim Vugrincem, Rusi z nji
hovo reprezentanco, Romuni z novim 
kapitalom in željo po starih pozicijah. 
Škoda, da ni več Baliča pri Šancih, Za
grebčani “zahtevajo” svojega heroja 
nazaj. Težka naloga čaka Koprčane in 
potrebno bo imeti tudi nekaj sreče. Ve
liko več sreče so pri žrebu imeli Celja
ni, kateri bodo igrali v A skupini. Tako 
eni kot drugi pa bodo morali stvari ure
jati na igriščih. Napredovanje obojih bi 
veliko pomenilo za slovenski rokomet. 
Dolgo ne bomo čakali na odgovore, vse 
se prične že L oktobra.

2==fc AVTOCENTER
Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET

Veslanje

Judo

Nogomet

Rokomet

Usoda Eurofesta je zapisana
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Spoštovane Izolanke in Izolani!
Stranka Slovenija je naša si želi skupaj z vašo pomočjo nadoknaditi 
zamujeno in vas vabi, da se odločite za boljšo Izolo! Ne želimo vsilje
vati, zato izbiro ponujamo vam. Lahko se odločite za stare zgodbe ali 
izberete boljše - moderno življenje. Kandidati stranke Slovenija je naša 
ponujajo napredek, zelo nazorno dokazan v Kopru in v zadnjem času 
tudi v Piranu. Napredek, ki je najprej namenjen domačinom. Verjemi
te, skrajni čas je, da nadomestimo zamujeno ter z moderno politično 
stranko, kakršna je Slovenija je naša dohitimo Koper in Piran.

Prepričani smo, da bomo po 20. juliju v svetu sedeli svetniki, ki nam 
pogovor pomeni temelj ustvarjalnega dela. Taki, ki nam Izola pomeni 
veliko in ji privoščimo vsaj to, kar so v zadnjih letih dosegli sosedi. 
Predvsem pa boljše življe/ije domačinov in občinsko upravo, ki se ne 
bo izgubila na poti do Medijana. Upravo, ki ne bo klecnila pred DARS- 
om in drugimi velikimi investitorji, pač pa bo uveljavila interes tistih, ki 
v Izoli živimo in želimo ravno tu kvalitetno živeti še naprej.

Šole, vrtci, gledališče, prireditveni prostori, igrišča, športni objekti, 
neprofitna stanovanja, tekoč promet in parkirišča, komunalni privezi, 
skrb za podeželje in močno gospodarstvo so samo nekatere nujne stva
ri, ki jih v Izoli predolgo pogrešamo. Skrajni čas je, da nadoknadimo 
zamujeno in poprimemo za delo. Sedenje v občinskem svetu namreč 
ni samo čakanje na konec seje. Svetniki morajo odgovorno in pozorno 
spremljati delo občinske uprave, prebirati obsežna strokovna gradiva, 
usklajevati želje, potrebe, možnosti in zakonitost. Nujni so znanje, 
izkušnje, posvetovanja... Kandidati stranke Slovenija je naša so najprej 
Izolani, potem pa tudi strokovnjaki na zelo različnih področjih. In tu 
je še stranka, s koprskim županom na čelu, ki je že v Kopru, pa tudi v 
Piranu, dokazala, da želi, zmore in zna. Videli ste že koprsko šolo, vrt
ce, gasilski dom, igrišča, promenade, priveze...? Tudi Izolani zaslužimo 
kaj novega. Kaj zase.

Razmislite in odločite. Če vam je všeč moderno, si privoščite predvsem 
to, česar vam že leta ni dal nihče. Slovenija je naša ne bo pozabila, kdo 
je v Izoli doma in česa si želi, da bi lepše in bolje živel, zato pridite na 
volitve in izberite nekaj zase.

Slovenija je naša

SNS - predstavitev
Imamo pravo vizijo . Izola; mesto, ki svojih potencialov in danosti 
ni izkoristilo, ampak je bilo zaradi njih izkoriščano. Kot domačini do
življamo Izolo zelo osebno in vidimo kaj bi bilo potrebno postoriti, da 
bi bili Izolani zopet zadovoljni s svojim mestom in kvaliteto življenja 
v njem.

Izola je bila razvito mesto, ki je svojim občanom nudila delovna me
sta, dom, prelepo plažo, razvito ribištvo, njive za oddih in pridelavo 
osnovnih poljščin,...

Kaj od tega se je ohranilo skozi čas? Koliko nam je od vsega tega osta
lo? Smo z razvojem Izole zadovoljni?

Skozi leta slabega gospodarjenja in neracionalnih odločitev, je Izola 
izgubljala svojo dušo in srce . Postala je mesto brez vizije, ki čaka, in 
nemo opazuje, kako izgublja svojo identiteto. V stranki SNS smo se 
združili Izolani, ki nam je tega dvolj.

Želimo se postaviti zase in zastopati glas vseh Izolanov, ter skupaj z 
vami vrniti Izoli sloves ribiškega, turističnega mesta, z jasno vizijo in 
razvojem v sodobno mediteransko mesto. Poskrbeti želimo z demo
kratičnim pristopom za razvoj in izboljšanje stanja zlasti na področ
jih:

• Stanovanjske problematike, ( več neprofitnih stanovanj )
• Okoljske problematike - takojšna ureditev svetilnika
• Mestno zaledje - rešiti težave s čistilno napravo, izboljšati po

vezave
• Ribištvo in obrt - povečati pomoč ribičem, znižati 

najemnine, vrni ti obrt v Izolo
• Z ustrezno rešitvijo kulturnega doma vdahniti kulturo in 

umetnost

Mi kot predstavniki stranke SNS se zavedamo, da smo občinski svet
niki v službi občanov in ne obratno.

O svojem mestu moramo odločati sami in skupaj.

Zato vas pozivamo, da v nedeljo 20. julija pridete na volitve, vzamete 
usodo Izole v svoje roke ter glasujete za nas.

Lista Marjana Tkalčiča, Nova LDS Izola, je 
povezana z vrednotami liberalne demokracije.
Smo skupina Izolank in Izolanov, ki bo po obdobju politične nestabil
nosti v Izolo vrnila:
• svobodomiselnost - kot iskanje največjega možnega soglasja med 

svobodnimi in enakopravnimi občankami ter občani
• ustvarjalnost - ko Izola ne bo več družba povprečja, ampak pre

sežkov
• učinkovitost - ne zanimajo nas politične kupčije. Znamo se pogo

varjati, prisluhniti argumentom drugih in se dogovoriti v dobrobit 
vseh Izolank in Izolanov!

V Občino Izola in v občinski svet bomo prinesli novo kvaliteto, ki
bo omogočila:
• razvoj kakovostnega turizma, nova kvalitetna delovna mesta, višje 

dohodke zaposlenim, razvoj informacijsko komunikacijske tehno
logije;

• kvalitetne pogoje za delo v vrtcih in osnovnih šolah, oživili vrtec 
v Livadah, razvili nov srednješolski program turistične ali špor
tne gimnazije, zagnali univerzitetni kampus, zagotavljali pogoje 
za kvalitetno primarno zdravstveno dejavnost ter vsem dostopno 
zdravstveno oskrbo;

• zagotavljali pogoje za človeka vredno življenje vsem družbenim 
skupinam;

• skrbeli za enakopraven položaj in uresničevanje posebnih pravic 
italijanske narodnosti v občini Izola;

• prizadevali si bomo za zaščito naravnih območij, za umirjanje 
procesa urbanizacije v občini, za revitalizacijo starega mestnega 
jedra; za urejanje prostora v soglasju z domačini, za nadzor nad 
kakovostjo rabe prostora velikih uporabnikov prostora (kmetij
stvo, turizem, promet); za postopno saniranje okoljsko degradira
nih območij (prioriteta območjem Arga, Delamarisa, Ladjedelnice 
in kampa Jadranka ter ureditev kanalizacije v Kortah);

• skrbno bomo varovali našo kulturno identiteto s poudarkom na 
dvojezičnosti kot prednosti izolske skupnosti;

• spodbujali kulturo in šport kot razvojni kategoriji in uveljavljali 
javno-zasebno partnerstvo za njun hitrejši razvoj.

Izoli bomo vrnili ugled in ponos!

Glasujte za Listo Marjana Tkalčiča in skupino volilcev

Skupaj za Izolo
Izola je naša je stranka, kjer smo se združili pokončni in ponosni Izolani in Izolanke za samo
stojno in boljšo občino Izola.
Ustvarjamo boljše pogoje za življenje vsakega posameznika in cele skupnosti. Neodvisno, a 
skupaj z okoljem. S tradicijo in za sodobni jutri. Verjamemo v posameznika in družino, v 
znanje in v pozitivna prizadevanja za boljšo kakovost življenja, v pravico do življenja v čistem 
in zdravem okolju. Zagovarjamo poštenost, načelnost in strokovnost. S svojim delom potrju
jemo našo zavezanost Vam, našim volivcem. Pravkar prenovljeno in infrastrukturno urejeno 
krožišče, obnovljeni park, zelene površine in ceste so začetki urejanja mesta, ki ga želimo 
nadaljevati skupaj z vami. Naša Izola bo prijetna za bivanje, naši parki bodo človeku prijazni, 
urejeni in čisti.
Naši otroci in občani bodo imeli novo večnamensko dvorano in rekreativne površine, kjer 
bodo lahko po mili volji trenirali ali le prijetno in v dobri družbi sproščali energijo. Naši otroci 
in občani bodo imeli kulturni center, kjer bodo lahko izživeli različne poglede na svet in živ
ljenje ter jih delili z nami. Naši otroci bodo živeli v lepo urejenem mestu, kjer bo pitna voda 
za vse, kjer bo urejena kanalizacija, kjer bo vsak našel svoje mesto pod soncem, kjer bodo na 
voljo kakovostna delovna mesta za vse, ki želijo delati.
Verjamemo, da edine prave rešitve temeljijo na strokovnih rešitvah upoštevanju javnosti. Samo 
tako ustvarjamo skladen in dolgoročno naravnan razvoj na vseh področjih in gradimo pre
poznavno obmorsko mesto. Izolanke in Izolani smo delavni in odprti ljudje, imamo želje in 
dovoljene so nam sanje. Sreča je na naši strani, na strani pogumnih. Zato smo ponosni na svoje 
mesto in zato lahko odkrito zagovarjamo svoje ideje.
Skupne cilje bomo uresničili, to vam lahko zagotovim na podlagi dosedanje ga sodelovanja. 
Dovolite nam, da nadaljujemo začeto delo. Volite za listo Izola je naša.

1JN si prizadeva:
• za gradnjo novih neprofitnih stanovanj;
• za gradnjo kulturnega centra;
• za gradnjo garažne hiše;
• za gradnjo športno rekreacijskega centra;
• za gradnjo mladinskega centra;
• za povečanje števila delovnih mest, nove investitorje, subvencioniranje ribiške panoge;
• za ureditev cestne in druge infrastrukture (ureditev pešpoti, kolesarskih in sprehajalnih 

poti, obnovo in širitev cest, preventivne ukrepe za umirjanje prometa, za posodobitev javne 
razsvetljave, za obnovitev avtobusnih postajališč...);

• za razvoj turizma in višanje kakovosti storitev čez vso leto, primernih za družino, ter za 
vključitev izolskega podeželja v turistične dejavnosti;

• za izgradnjo dodatnih komunalnih privezov za Izolane;
• za izboljšano oskrbo s pitno vodo (gradnja vodovodov);
• za obnovo kulturne in arhitekturne dediščine, za ureditev muzejskih zbirk in prostorov;
• za zmanjšanje onesnaženosti okolja, urejeno kanalizacijo, centralno čistilno napravo; zapi

ranje izolske deponije, priključitev na regionalni center za ravnanje z odpadki.

Dr. Tomislav Klokočovnik 
predsednik stranke UN 

župan Izole
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Ali bo društvo Insula odkupil 
konzorcij čistilničarjev?
Iz krogov blizu obalnemu društvu likovnikov Insula, ki ima svojo galerijo v Smrekarjevi ulici v Insuli, je 
pricurljala vest, da se za nakup društva, posredno s tem pa tudi za lastništvo nad prostori galerije, zanima 
mednarodni konzorcij čistilničarjev. V Insuli novice niso niti potrdili niti zanikali.
V uredništvu smo prejeli faksimile 
ponudbe, ki jo je ta mednarodni 
konzorcij poslal na sedež društva, 
ker pa je glavni kustos trenutno na 
dopustu je ponudba prišla tudi do 
našega uredništva.
Iz nje je moč razbrati, da so predstav
niki konzorcija analizirali možnost 
oplemenitenja kapitala v srednji 
EVROPI in ugotovili, da je IZOLA, 
zlasti lokacija društva Insula zelo 
primerna za realizacijo njihovih po
slovnih načrtov. Iz ponudbe je moč 
razbrati, da se investitorji zanimajo 
za sodelovanje kapitala in umetno
sti kar naj bi zagotavljalo poslovni 
uspeh na obeh področjih.

Sodelovanje si menda zamišljajo v obli
ki mednarodnega konzorcija, ki naj bi 
na eni strani investiral v širitev in obo- 
gatenje galerijske dejavnosti, po drugi 
strani pa načrtoval odprtje čistilnega 
salona.

Investitorje menda zanima pridobitev 
51% lastniškega deleža kar bi jih “stalo” 
kakšnih 658.410,00 Evrov.
Podrobneje bodo ponudbo predstavili v 
torek, 15. julija, ko se bo v galeriji pred
stavil tudi njihov opolnomočenec, sicer 
tudi sam umetnik, znan po svojih sli
karskih performansih, Gani Llalloshi.

člani Konzorcija: /

Rinardici lili
Teodor CarpigjarT ^ ;> • ’ /s '
GabrSoroči , i j
Ferdinand Herman Radioni/-*. ^

Pevke na srečanju 
izseljencev
Izolani premoremo dva resnejša pevska zbora, 
v obeh pa nastopajo predvsem starejši pevci, 
Kljub temu so njihovi nastopi vse pogostejši in 
tudi vse kvalitetnejši-
ŽePZ »Sinji galeb » DU Izola je z izse
ljenskimi pevskimi zbori iz Niša, Ba
njaluke, Francije, zamejskima zboro
ma iz Trsta in Gorice in Šempetra so
deloval v multikulturnem programu, 
ki ga je za izseljence, 6. julija 2008, 
pripravila Slovenska izseljenska ma
tica na gradu Kromberk pri N. Gorici. 
Program je vodil in povezoval TV vo
ditelj narodno zabavne glasbe Boris 
Kopitar.
Zbori so na tem prostoru in ob tej pri
ložnosti posneli tudi zanimivo oddajo 
»Koncert iz naših krajev», ki jo je v za
dovoljstvo vseh nastopajočih in poslu
šalcev oblikoval naš znani radijski novi
nar in moderator Janez Dolinar.
Pevke so na tem srečanja in tudi na Ta
boru slovenskih pevskih zborov v Stčni, 
doživele veliko lepih pevskih trenutkov. 
Temu bodo dodale še prepevanje na 
vsakoletnem srečanju z Ilirskobistriš- 
kim pevskim zborom na Mšunu in se 
odpravile na zaslužene počitnice. 
Nasvidenje v jeseni tudi z novimi pev
kami.

Predsednik DU Marjan Pavlič

VOLITVE 2008

IVO MARC univ. dipl. oec. inž. strojništva

Spoštovani prijatelji!

Hvala vsem, ki ste me podprli pri kadidaturi, vsem ki me 
podpirate v tej turbolentni zmešnjavi in vsem, ki boste 20 
julija volili zame.

Ob izvolitvi bom v občinski svet občine Izola skušal vpe
ljati naslednje vrednote in načela:

• pošteno, trdo in pregledno delo,
• motivacijo in sodelovanje,
• socialno pravičnost pri razdelitvi občinskega denarja,
• zanesljivost in verodostojnost,
• racionalnost, ekonomičnost in učinkovitost,
• drznost v razvojno upravičenih strategijah,
• spoštovanje zakona brez izjem,
• delegiranje odgovornosti in odgovornost za napake,
• znanje, strokovnost, inovativnost,
• vizionarstvo in poslanstvo.

Strogo bom nastopal proti:

• nepreglednosti, dogovarjanju pod mizo, dvoličnosti in 
pokvarjenosti,

• črpanju občinskega denarja v privatne žepe,
• nesposobnosti, nestrokovnosti in lenobnosti,
• podkupovanju in črnim povezavam,

Ivo Marc
Profesor ekonomije in statistike

VOLITVE 2008

Svobodna Izola
mladi, podjetništvo, turizem, kultura, šport.

Izola je lepo in uspešno mesto, ima pa tudi potencial. Potencial postati najlepše 
in najbolj uspešno mesto. Do tega cilja lahko pridemo le s pametnim vodenjem 
in racionalno porabo občinskih sredstev. Vsi projekti, gradnje in investicije mora
jo biti zastavljeni čimbolj strokovno ter s karseda dolgoročno vizijo v prihodnost. 
Vse prevečkrat so se delale stvari iz danes na jutri in vse prevečkrat je bila poraba 
sredstev nerazumno previsoka. Z mirno vestjo lahko trdimo, da bi se vse, kar se je 
v Izoli naredilo v zadnjih šestih letih, lahko s trdim delom in pravimi odločitvami, 
dalo postoriti v enem ali pa največ dveh letih. To so računi, ki jih na koncu plačamo 
mi, svobodni občani in občanke Izole.
Za takšnim stanjem se skrivajo interesne skupine, katerih cilj je na prvem mestu 
osebna korist, ne pa korist vseh nas, ki tukaj živimo. Neprestano se vršijo razni 
»prijateljski« posli, kateri pa niso zaradi tega, ker so »prijateljski«, toliko bolj ugod
ni, prav nasprotno največkrat so to najslabše izbire. Prav iz takšnega načina delo
vanja in razmišljanja, se prenašajo slabi vzori med ljudi. Tako nastajajo napetosti in 
nezadovoljstvo. Sledijo prerekanja, podtikanja, laži in celo ulični obračuni. Storimo 
konec takšnemu stanju, kakršnega si zagotovo ne zaslužimo.
Zato potrebujemo Svobodno Izolo, neodvisno od političnih, gospodarskih in ka
pitalskih, pa tudi ljubljanskih, koprskih ter ostalih lobijev, ki delajo zgolj v lastne 
interese na škodo Izole. Izola je ena, je svobodna in je od Izolanov.
V svojem programu vidimo na prvem mestu potrebe mladih, za katere je v Izoli 
najslabše poskrbljeno. Zato predlagamo, da se na območju občine omogoči bre
zplačen internet, zgradijo fakultete (umetniška, naravoslovna...), prireditvena hala 
za koncerte in druge aktivnosti, da se uredi Podbelveder, kot center dogajanja za 
mlade...
Za tem vidimo problem pomanjkanja kakovostnih delovnih mest. Slednje se lahko 
reši le s pozitivno klimo za razvoj podjetništva. Predlagamo naj se zgradi podjet
niško -izumiteljski center, ki bo inovativnim ter perspektivnim podjetjem omogočal 
optimalne pogoje za svoj razvoj.
Turizem je vodilna panoga gospodarstva v Izoli. Vendar zgolj ohranjanje stanja na 
tem področju ni dovolj. Ponudbo je potrebno nadgrajevat in dopolnjevat. Potrebni 
bodo veliki koraki (argo, ladjedelnica...), ki pa morajo imeti na prvem mestu skrb 
za Izolane.
Izola je mesto umetnosti in kulture, na to kaže že dejstvo, da v našem kraju sobiva 
ogromno raznovrstnih umetnikov, za katere pa se ne najde posluha. Potrebno je 
urediti infrastrukturo, poskrbeti za festivale in prireditve ter ohranjevati kulturno 
dediščino. Naj Izola zadiha v kulturi.
Izolski šport potrebuje nov zagon. Zato je potrebno omogočiti optimalne pogoje za 
treninge ter profesionalno delo z mladimi. Pri tem ne moremo ostati pasivni, ven
dar je potrebno aktivno delovanje na tem področju. Le tako bomo mestu povrnili 
vrhunski šport na vseh področjih.
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Četrtek, 10. julij 2008
Kino Odeon

OB 19.00: NEUSTRAŠNA - The Brave OneRežija: Neil Jordan 
OB 21,00: LJUBEZEN JE V ZRAKU - Ma vie en 1’air Režija in scenarij: Rèmi Bezangon

Petek, 11. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: NEUSTRAŠNA - The Brave One Režija: Neil Jordan 
Ob 21,00: LJUBEZEN JE V ZRAKU - Ma vie en 1’air Režija in scenarij: Rèmi Bezangon

Sobota, 12. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: LJUBEZEN JE V ZRAKU - Ma vie en 1’air Režija in scenarij: Rèmi Bezanjem 
__________ Ob 21.00: NEUSTRAŠNA - The Brave One Režija: Neil Jordan__________

Nedelja, 13. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: NEUSTRAŠNA - The Brave One Režija: Neil Jordan 
Ob 21.00: POLETJE V KINU: KAJMAK IN MARMELADA Režija in scenarij: Branko Durič

Ponedeljek, 14. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: NEUSTRAŠNA - The Brave One Režija: Neil Jordan 
Ob 21.00: POLETJE V KINU: KAJMAK IN MARMELADA Režija in scenarij: Branko Durič

Torek, 15. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: NEUSTRAŠNA - The Brave One Režija: Neil Jordan 
Ob 21.00:PQLETJE V KINU: KAJMAK IN MARMELADA Režija in scenarij: Branko Durič

Sreda, 16. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: POLETJE V KINU: KAJMAK IN MARMELADA Režija in scenarij: Branko Durič 
________Ob 21.00: REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier________

Četrtek, 17. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: IRON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau 
Ob 21.00: REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier

VOLITVE 2008

Lista DOBRO JUTRO IZOLA
je nastala zaradi želje po dialogu. V zadnjem obdobju je večina akterjev Izolske politike zavzeto in 
goreče branila le svoje osebne interese. Lista DOBRO JUTRO IZOLA se bo zavzemala za medsebo
jni dialog in sodelovanje vseh list in političnih strank.Podpirali bomo pozitivne predloge katerekoli 
politične stranke ali liste, ki jo bo podprla večina Izolank in Izolanov. Pri svojih odločitvah se bomo 
posvetovali s strokovno javnostjo in občani. Kot mala lista nimamo velikih političnih ambicij. Svojo 
priložnost vidimo v predlaganju pobud in predlogov, kateri lahko pozitivno spremenijo kvaliteto 
življenja. Kot svetnik in predsednik sveta zavoda v CKŠP sem v tem mandatu že podal vrsto predlo
gov: subvencioniranje dijaških prevozov,subvencioniranje žarnih pogrebov,brezplačni pregledi za 
športnike do 14 leta, postavitev zdravniške ordinacije v zaledju etc.
PROGRAM LISTE DOBRO JUTRO IZOLA
STANOVANJA ZA IZOLANE: Zavzemamo se za ustanovitev lastnega stanovanjskega sklada.
Podpiramo vse ukrepe, kateri bodo omogočili ,da ima vsaka družina v Izoli svoje lastniško 
stanovanje.
PROMET, GARAŽNE HIŠE,PARKIRNA MESTA: Parkirna hiša v starem delu mesta in v Livadah, 
izdelavo študije o prometnem režimu v Izoli z možnostjo krožnega prometa.Predlagamo ,da se 
v starem delu mesta uvede nov parkirni režim in se parkirni prostori namenijo izključno 
stanovalcem in dostavi.
TURIZEM: Podpirali bomo projekte, ki bodo oplemenitili turistično ponudbo, odprli nova delov
na mesta in podaljšali turistično sezono. Priložnosti vidimo v zdravilnem in športnem turizmu. 
Investitorji morajo poleg nastanitvenih kapacitet zgraditi tudi primerno infrastrukturo , katero 
bomo občani uporabljali skozi celo leto.Razvoj turizma mora biti prijazen do nas občanov. Smo
za ureditev Svetilnika v mestno kopališče.
ŠPORT: Zavzemali se bomo za povečanje sredstev namenjenih za športne programe. Uredili 
bomo vsa igrišča v Izoli in jih predali v upravljanje izolskim klubom in omogočili otrokom da se 
lahko varno ukvarjajo z športom. Predlagali bomo subvencioniranje vadnin.
Podpiramo obnovitev ah izgradnjo stadiona, izgraditev športno rekreacijskega centra na Maliji 
in izgradnjo nove športne dvorane. Pri odločanju o lokaciji in tipu objektov mora biti vklju
čena strokovna javnost.Dali bomo pobudo za izgradnjo večjega zimskega bazena in izbiri 
skupne lokacije za vse vodne športe.
KULTURNI DOM:Podpiramo izgradnjo novega kulturnega oziroma večnamenskega objekta v 
skladu z strokovno javnostjo.
EKOLOGIJA: Zavzemali se bomo spodbujanje občanov, da vlagajo v obnovljive vire 
energije:solarne sisteme za pridobivanje elektrike ali ogrevanje,energetsko obnovo stavb, grad
nje pasivnih hiš,zbiralnikov vode.V okviru »INTELIGENTNA ENERGIJA ZA EVROPO« bomo 
spodbujali k ustanovitivi«lokalne energetske agencije v obliki zavoda vseh treh obalnih 
občin.«Namen je svetovanje večjim in manjšim porabnikom pri porabi in pridobivanju 
sredstev iz EU skladov.
UPOKOJENCLZavzemali se bomo za izgradnjo novega doma upokojencev in varovanih sta
novanj. Zavzemali se bomo za organizacijo skupnosti na Izolskem podeželju z kompletno 
zdravstveno in ostalo oskrbo.
SPODBUJANJE PODJETNIŠTVA: Zavzemali se bomo za subvencije, strokovne nasvete in ostalo 
strokovno pomoč ter dodeljevanje stavbne pravice vsem občanom, ki z svojo poslovno dejavno
stjo prispevajo k blaginji in razvoju v občini Izola.
Dajte nam priložnost ,da vam dokažemo da smo predvsem dobromisleči Izdani.

BRANKO PEČAR - DOBRO JUTRO IZOLA

Palača Manzioli
vabimo na oogled razstave

o železniškem modelarstvu in filateliji

Prireditelji: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola v sodelovanju z Generalnim konzulatom 
Italije v Kopru

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava sedmih italijanskih umetnikov, ki jo tradicio
nalno pripravljamo v sodelovanju z združenjem Centro 
Friulano Arti Plastice iz Vidma:
ARS FOROIULANA nosi letos tematski naslov

AMORE E 
MORTE

Galerija Salsaverde Gramscijeva 4 - Vhod iz Velikega trga 1, Izola
fotografska razstava

“Ulično gledališče”
avtorja lana McMahana iz New Yorka

Galerija Alga / Knstanovtrgi
Od torka, 15. julija dalje bo v galeriji prodajna razstava izdelkov- doma
če in umetnostne obrti, nakita, slik in izdelkov iz keramike.
Galerija bo odprta vsak dan od 10.00 do 13.00 ter od 18.00 do 22.00 ( tudi sobote in nedelje )

Mestna knjižnica Izola
POLETNI URNIK 

01.07.2008 - 31.08.2008

TOREK, SREDA, PETEK 8.00 - 15.00 
PONEDELJEK, ČETRTEK 8.00 - 12.00 in 18.00 - 20.00 

SOBOTA - ZAPRTO

URNIK VELJA ZA BORZO ZNANJA, KNJIŽNICO IN SREDIŠČE ZA SAMOSTOJNO UČENJE.

Plesni kampus Izola 2008,
KUD Erato Izola in ZKD Karol Pahor Piran

Vas prisrčno vabijo na

MOMENTTUM 2008
Sreda, 23. julij, glavna dvorana, Avditorij Portorož, ob 21. uri

MOMENTTUM je zaključni večer plesnega festivala Plesni kampus 2008 in hkrati 
tudi otvoritveni dogodek novejše plesne sezone. V sklopu prireditve Vas bomo pogo
stili s pravimi plesnimi poslasticami sodobnega plesa domačih in tujih koreografskih 
kreacij. Na odru glavne dvorane portoroškega Avditorija Vam bodo svoje najnovejše 
plesne kreacije predstavili Jens Biedermann in Simone Blaser, Keren Levi, Ingrid 
Radman v sodelovanju z DJjem lan F, Zoé Alibert, Tomaž Simatovič, Nastja Bre- 
mec in Selatin Kara. Večer bo s svojim humorjem povezoval igralec Tomaž La- 
pajne
Vabljeni ste se nam pridružiti in skupaj z nami podoživeti najlepše trenutke, ki nam jih 
lahko ponudi le ples in njegova magična in zdravilna moč ter moč telesne virtuoznosti, 
da skozenj govori.
Po predstavi ste vljudno vabljeni na pogostitev v prostorih Avditorija ob kozarčku do
brega vina in dobre družbe.
Za rezervacije lahko pokličete na telefonsko številko Avditorija ( 05 67 66 777). Cena 
redne vstopnice je 10 evrov, za udeležence PK2008 pa 5 evrov.

LETOVANJE OTROK
DPM Izola pripravlja od 27.7 do 6.8.2008 letovanje otrok v Domu CŠOD 
Trilobit nad Jesenicami.
Letovanje je namenjeno otrokom od 5 do 15 let, v času letovanja pa bomo 
spoznali gozdove, hodili na pohode, streljali z lokom, se vozili z kanuji, 
ustvarjali, se igrali in še marsikaj.
Cena letovanja je 290 EUR ( MOŽNOST SUBVENCIJE ZZZS, V TEM PRIME
RU JE CENA 120 EUR).
Prijave sprejemamo do 17.7.2008 na našem sedežu društva, Gregorčičeva 
21, med 7 in 9 uro, ah med 14 in 15.30, ah pa na GSM 041 616124
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Ponovno srečanje prve generacije 
domačih “istrskih" učiteljev
Pred dnevi so 55 letnico mature praznovali prvi “domači, istrski” slovenski učitelji, ki so končali 
šolanje na učiteljišču v Portorožu. Več kot pol stoletja je mimo a spomini so še vedno zelo živi.
Pred dnevi so 55 letnico mature pra
znovali prvi “domači, istrski” sloven
ski učitelji, ki so končali šolanje na 
učiteljišču v Portorožu. To je bila prva 
generacija doma izšolanih učiteljev, 
ki so širili znanje po osnovnih šolah 
Istre in Krasa. Seveda na srečanju ni 
manjkalo spominov na šolo, ki je bila 
nekoč čisto drugačna od te, ki jo po
znamo danes. A še vedno - šola.

Renato Kaligarič, eden od teh maturan
tov in učiteljev, je pripovedoval o tem, 
kako je ostala Istra v času italijanske 
okupacije dobesedno brez svojih izo
bražencev. Na vaseh so sicer delovale 
osnovne šole, ki so bile takrat, posebej 
po vojni, številčno zelo velike, saj je bilo 
v družinah veliko otrok. “Jaz sem bil tri
najsti, najmlajši sin” pove Renato, ki je 
iz Cetor hodil v šolo na Malijo.

- Takrat je bilo drugače. Imeli smo 
malo in veliko maturo. Nam se je celo 
zgodilo, da sem do novega leta hodil v

peti razred osnovne šole, po 
novem letu pa smo že bili 
v nižji gimnaziji. Danes bi 
temu rekli osemletka, ki je 
na koncu imela tudi malo 
maturo, ki pa je bila čisto 
drugačna od te, ki jo imajo 
danes. Skratka, takrat so bile 
šole tudi v nekaterih vaseh, 
kjer jih že dolgo ni. Ponekod 
so bile popolne osemletke, 
drugod štiriletke, imeli pa 
smo tudi enorazrednice, 
kjer je bil pouk organiziran 
v enem razredu. Dopoldne 
so tam bili učenci prvega in 
tretjega, popoldne pa tisti iz 
drugega in četrtega razreda.
Delo pa je bilo razdeljeno tako, da si 
enim dal kakšno “tiho delo” , medtem 
pa si drugim predaval. Učitelji, ki so 
delali v teh enorazrednicah po ves dan 
so imeli, kar je posebej zanimivo, vsak 
četrtek prosto. In tako smo se nekdanji 
sošolci velikokrat srečevali ob četrtkih v 
Kopru ali kje drugje.

- Takrat je bilo učiteljišče v Portorožu.
- Mi smo bili še zadnja generacija, ki je 
šolanje končala tam. Leto kasneje so se 
že preselili v Koper. V tej generaciji 
nas je bilo 23 iz Istre in Krasa, maturira
li pa smo leta 1953. Večinoma smo bili 
iz krajev slovenske Istre, devet pa nas 
je bilo iz izolske občine. Poleg Edvarda 
Krbavčiča, Jolande Gojkovič Mikac,
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Marjana Kocjančiča, Sonje Močnik, 
Petra Kleve, Jolande Grbec Mehle in
mene, sta bila od Izolanov še Peter Do
dič in Rugerij Grbec, ki žal nista mo
gla priti na srečanje. Spomnili pa smo 
se tudi Jožeta Mejaka, Emilije Grbec, 
Miroslava Kleve, Armida Novaka, Joa- 
hima Debernardija in Petra Križman- 
čiča, ki so z nami delili takrat skromen 
učiteljski kruh, ki pa je vendar bil spo
štovan in bolj poslanstvo kot služba.
- Kako ste sploh prišli na učiteljišče?
- Tako, da so prišli na šolo in se zanima
li, kdo je med bolj nadarjenimi učenci 
in potem so prepričali naše starše, da 
nas pošljejo na to šolo. Istra je takrat 
zelo potrebovala slovenske učitelje in 
po vojni so dejansko vsi učitelji prišli od 
drugod. Bili so dobri učitelji a jih je bilo 
premalo in tudi država se je v času dolo
čanja meje želela pokazati, da so tukaj 
predvsem domači učitelji.
- Kakšen je bil odnos z učitelji na ita
lijanski šoli?
- Zelo dober. Morda kdo ne ve, da je Izo
la vse do leta 1957 imela dve slovenski 
osnovni šoli in eno italijansko. Poleg 
sedanje Vojke Šmuc je bila slovenska 
osnovna šola tudi v stari italijanski šoli, 
kamor so hodili učenci iz kortežanske 
šole, v isti stavbi pa je bila tudi italijan
ska šola. Ker je bilo ur za glasbeni pouk 
na eni šoli premalo sem jaz učil celo na 
obeh slovenskih šolah v Izoli.
- Je fešta uspela?
- Lepo je bilo in veseli nas, da se vedno 
več ljudi zanima za začetke slovenskega 
šolstva v tem delu naše domovine.

Mef

VOLITVE 2008

PODJETNIKI - IMPRENDITORI
Smo lista, ki jo sestavljajo Izolani, podjetniki iz najrazličnejših 
branž.
Smo ljudje, ki jih vi vsi poznate, smo eni izmed vas. Srečujete nas 
vsak dan in poznate naše uspehe na delovnem področju.
V vsakdanjem življenju smo VAŠ SERVIS. Dovolite nam, da z vašim 
glasom postanemo servis vseh občanov Občine Izola! Naši uspehi 
nikakor ne temeljijo na obljubah, ampak predvsem na trdnem in kva
litetnem delu.
Odločili smo se kandidirati za člane občinskega sveta, saj smo mne
nja, da se Občina za svoje uspešno delovanje ne more zanesti na po
litikante, in spletkarje, ki jim je samo do oblasti, ne glede na ceno, 
ampak da
jo morajo predstavljati ljudje, ki s svojim znanjem in delom živijo za, 
od in z Izolo.
Industrija v Izoli je preteklost. Prihodnost vidimo v STORITVENIH 
DEJAVNOSTIH in v TURIZMU, predvsem v termalnem. Edino tako 
lahko pridemo do novih delovnih mest; to se nam zdi še najbolj po
membno, saj le človek, ki ima delo, je zadovoljen človek in se hkrati 
čuti socialno varnega.

Z Vašim glasom nam boste omogočili, da se bomo v dobrobit vseh 
nas zavzemali še za:
• Enakomeren razvoj mesta in podeželja
• Znižanje stroškov komunalnih storitev in taks
• Ureditev svetilnika brez pozidave
• Skrb za mlade družine in otroke
• Pomoč izolskemu ribištvu

Smo ljudje, ki razmišljamo z lastno glavo in ne živimo v senci odlo
čitev »velikih strank«. Mi, sedanji Izolani, se moramo boriti za tako 
Izolo, da bodo naši zanamci ponosno živeli v njej!

Kandidati liste PODJETNIKI - IMPRENDITORI smo:
Egidio Krajcar, Barbara Lušič-Knez, Radolovič Robert, Celestina 
Ražman, Valter Moro, Darko Ristovski, Adnan Salija, Irena Flego- 
Poropat, Vanda Hlaj, Vesna Bračanov-Krajcar, Dorjan Ivančič, Go
ran Cvetkovič, Silvo Marušič, Vlado Buca j, Boštjan Klobas, Tomič 
Stevo, Nose Vinko, Radolovič Sandi, Franko Krbavči

VOLITVE 2008

V občinskem odboru SDS Izola
se zavzemamo za takšno vodenje občine, ki bo ob skupnem do
govoru doprineslo k boljšim pogojem za življenje Izolank in Izo
lanov. Zavedamo se, da smo vsi občani del te skupnosti, z edin
stvenimi sposobnostmi in odgovornostjo, zato smo pripravljeni 
prisluhniti vsakemu posamezniku s pobudami in predlogi.

Prepričani smo, da nam boste zaupali svoj glas, da v skupnem 
imenu upravljamo Izolo v dobro vseh nas. V nadaljevanju so na
šteti le najpomembnejši projekti, za katere se zavzemamo, veliko 
pa jih bomo ustvarili tudi skupaj.

1. Nova neprofitna stanovanja za mlade izolske družine

2. Obnova šol in vrtcev

3. Nova delovna mesta (prijazen (zdravstveni) turizem, izkori
stek turističnih zmogljivosti preko celega leta)

4. Ureditev podeželja (komunalna infrastruktura, ceste s ploč
niki in kolesarsko stezo, objekti za druženje (vaški domovi, 
igrišča)

5. Nov Kulturni center (mestna knjižnica, mladinski center, 
prireditveni prostori, prostori za društva)

6. Urejeno, čisto mesto in podeželje, prost dostop do morja

7. Ureditev prometa in uvedba mestnega javnega prevoza

8. Gradnja parkirnih hiš

NADALJUJMO SKUPAJ, KAR SMO ZAČELI ! 
NA VOLITVAH 20. JULIJA VOLITE SDS 

ZA DANES. ZA JUTRI. ZA IZOLO.
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Življenje je avantura

Krvodajalstvo je danes 
več kot “dobro delo”
V soboto 28. junija smo, SEVER Muzikalije iz Izole in »ekipa« koprskega Pub-a 33, organi
zirali zaključni »Jam Session« pred poletnim oddihom, ko bomo nabirali nove moči za še 
boljše in atraktivnejše »džemanje« v jeseni..
Izolski krvodajalci so res nekaj posebnega. 

So kot velika družina, ki se enkrat ali dvakrat 

letno sreča na kakšnem sprejemu Rdečega 

križa, sicer pa tiho, skromno dokazujejo svojo 

humanost. Tako smo, za malo, zamudili tre

nutek, ko sta dva Izolska krvodajalca, Vojteh 

Dovč in Drago Frančeškin znova darovala kri. 

Vojteh že 120-tič, Drago pa 100 - tic.

- Kako in kdaj ste se spoznali s krvo
dajalstvom?
- Ko sem še delal v ladjedelnici Izola 
sem se prvič spoznal s krvodajalstvom. 
Od takrat dalje sem redni krvodajalec.
- Davnega leta 1967 sem se kot študent 
udeležil krvodajalske akcije in od takrat 
naprej sem postal redni krvodajalec.
- Kako vam je uspelo glede na druž
bene spremembe doseči tako visoko 
število darovanj krvi?
- Pri meni to ni težko doseči, ker sem 
nezaposlen in dokler bom zdrav bom 
krvodajalec.

- Ker kri darujem po moji vesti mi tudi 
spremembe družbenega reda niso od
vrnile od tega. Bilo je tudi nekaj »naga
janj« v firmi, kjer sem delal, vendar sem 
jih z vztrajnostjo do darovanja obšel.
- Kako bi mlade spodbudil (ali jih 
pritegnil), da začnejo darovati to po
membno življenjsko tekočino?
- Predvsem bi jih morali jih spodbuditi 
že predavatelji v srednjih in visokih šo
lah. In ker nekaterim pomeni v današ
njem času že en sam prosti dan veliko, 
bi morda morali graditi tudi na tem.
- Mlade bi nagovoril, da je dajanje krvi 
humano, koristno, da ne škodi krvoda
jalcu in da s tem lahko rešimo marsika
tero življenje.
- Kako se počutite, ko ljudem s svojo 
krvjo pomagate oziroma celo rešite 
življenje?
- Darovati kri je lepo in počutim se po
čaščenega. Škoda pa je, da jo nekateri 
v prometnih nesrečah »izgubljajo « 'na 
cesti.

VOLITVE 2008

Dajmo Izoli vizijo. Brez nas ne gre!
Diamo a Isola una visione!
Senza di noi non va!

Za Izolo. Za vse generacije!
Per Isola! Per tutte le generazioni!

Zavzemali se bomo za izdelavo vizije in uresničitev take strategije po
zidave Izole in njenega podeželja, ki bo zagotavljala kakovostno biva
nje in odražala pričakovanja prebivalcev;

• Za izgradnjo neprofitnih in varovanih (oskrbovanih) stanovanj;
• Za še večje oživljanje starega mestnega jedra in podeželja;
• Za vlaganje več sredstev v ustrezne ustanove, klube in društva, 

ki skrbijo za vsestranski razvoj športa, kulture in izobraževanja 
vseh generacij s poudarkom na mladih.

C'impegneremo per realizzare una strategia di edificazione di Isola e 
del suo entroterra tale da garantire una vita di qualità’ e da rispecchi
are gl'intenti della popolazione;

• Ci adopereremo per la construzione di case populari e tutelate 
assistite)

• Creeremo le condizioni per lo sviluppo delle iniziative econo
miche capaci di garantire nuovi posti di lavoro Crediamo in un 
centro storico ancor piu’ vitale e nello sviluppo dell'entroterra

• Intendiamo investire mezzi maggiori nelle istituzioni adeguate, 
nei club e nelle associazioni che curano lo sviluppo polivalente 
dello sport della cultura e della formazione di tutte le generazi
oni, con particolare attenzione verso i giovani.

VESELI BOMO VAŠEGA OBISKA NA ZAČETKU GORTANOVE ULI
CE VSAK DAN PO 18.00 URL

DeSUS
Zaupajte nam vaš glas.......

Concedeteci il vostro voto....

- Kadarkoli storim nekaj dobrega za 
sočloveka čutim posebno zadovoljstvo 
in posebej se to kaže pri dajanju krvi. 
Sergio Bergamasco

Kandidati kot krvodajalci
Glede na pomakanje krvi v teh dneh 
OZRK Izola vabi vse kandidate predča
snih volitev v občinski svet Občine Izola 
na krvodajalsko akcijo.
Akcija poteka vsak torek in petek od 
7.30 - 12.00 ter četrtek od 7.30 - 16.30 na 
transfuziološkemu oddelku v bolnišnici 
Izola..
DARUJ KRI ZA ŽIVLJENJE

RK IZOLA

Upokojenci grejo na Mašun

DU Izola vabi svoje člane na PI
KNIK na Mašunu, ki bo v soboto 
19. julija 2008.
Kulturni program bodo izvajale pevke 
in pevci DU Izola in Ilirska Bistrica ter 
ansambel Nostalgija pod geslom “ Lepo 
je v naši domovini biti mlad “.
To je tradicionalno srečanje in druženje 
članov obeh Društev, ko se nam pridru
žijo tudi člani upojenske organizacije 
KRUT iz Trsta.
Med potjo na Mašun, se bomo ustavili v 
Pivki, si ogledali vojaški muzej ter dru
ge znamenitosti tega kraja - dogovor z 
DU Pivka.
Prijave in informacije v pisarni Društva.

Predsednik DU Izola, Marjan Pavlič

Koprčan Roman Starman je najboljši vodnik reševalnega psa na svetu. S svojo la
bradorko Kano je na 14. svetovnem prvenstvu vodnikov reševalnih psov, ki je pote
kalo med 30. junijem in 6. julijem v Samoborju na Hrvaškem, osvojil prvo mesto v 
iskanju pogrešanih v naravi. Njegov uspeh so dopolnili še Urška Novel s 3. mestom 
v isti disciplini. Ekipno so Roman, Urška in Jerneja Ternovec zasedli drugo mesto.

Fantje - kapo dol !
Po dobrih devetdesetih kilometrih poti iz Loga pod Mangrtom preko Vr
šiča, Kranjske Gore, Rateč in Predela so se tako le nekaj kilometrov pred 
vrnitvijo v Log v objemu gora postavili pred objektiv člani Kolesarskega 
društva Bičikleta iz Kort. Ta sicer šteje 51 članov, tokratnega podviga pa 
se je udeležila slaba polovica vztrajnih kolesarjev. Vzpon po serpentinah 
Vršiča in Predela je fantom pobral kar precej moči, a jo je še vedno ostalo 
dovolj za večerno fešto. Pa tudi za nove izzive, saj se po dveh maratonih v 
Brkinih in Franji in omenjeni avanturi letos nameravajo udeležiti še mara
tona po Krasu in v Avstriji. BRANKO VUGA
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KRIMINALNE

Pred nevihto se je rešil
V ponedeljek ob 13.42 uri je center za ob
veščanje poklicala državljanka Hrvaške, ki 
živi v Kanadi, in povedala, da je šel njen 
mož pred 3 urami plavati od Pod Belveder- 
ja proti Belim skalam in se vse do prijave 
še ni vrnil. V pregled plaže je bilo posla
nih 5 policistov, z morja pa sta priobalni 
pas začeli pregledovati tudi posadki poli
cijskega čolna ter Pristaniške kapitanije. 
Ob 14.20 uri so bile aktivnosti preklicane, 
saj je možakar po daljšem premagovanju 
močnih vodnih tokov sam priplaval na 
obalo.

Nevihta vseh vetrov
Okoli pol sedme zvečer se je nad Obalo 
razbesnelo neurje, ki je naredilo precej
šnjo škodo. Najhuje je bilo na koprskem 
in piranskem območju, Izoli pa je dokaj 
prizanesla. Pravzaprav je edina znana 
posledica podrto drevo v parku Arrugo- 
ni, natančneje ob balinišču. Ob padcu je 
drevo podrlo še reflektorje za osvetlitev 
balinišča. Skupno so policisti in gasilci in
tervenirali več kot 30 krat.

Neznani kolesar
V Izoli so dopoldan v eni od kleti prese
netili na delu vlomilca. Kot so ugotovili 
policisti pri ogledu, je neznan moški, star 
45 let, oblečen v kavbojke, iz kleti ukradel 
gorsko kolo TREK sivo črne barve, vredno 
približno 1800 E ur. Vse, ki bi o storilcu kaj 
vedeli, prosimo, da to sporočijo na tel. št. 
113.
Tudi občanu iz Livad je nekdo ukradel 
kolo znamke Life Comfort, sivo modre 
barve. Kolo je bilo puščeno na stopnišču 
večstanovanjskega objekta. Očitno ga je 
kdo potreboval za vožnjo po stopnicah. 
Materialna škoda znaša 175 Eur.

Prevenstva je k sreči konec
Iz Hangarja, tako se imenuje lokal ob ho
telu Delfin, so policiste obvestili, da jim je 
nekdo v objekt vlomil. Policisti so opravili 
ogled kraja dejanja in ugotovili, da je bila 
informacija točna. Lastnik je oškodovan 
za 800 Eurov, kolikor stane plazma tele
vizor. Verjetno se da razumeti, da plazme 
ni več.

Klofute so v modi
Na parkirišču pri SGTŠ je prišlo do ver
balnega spora med tam službujočim in 
Celjanko! Verbalni spor je prerasel v fizič
nega; moški je žensko zgrabil za roko in 
ji dal klofuto. Policisti so potem zgrabili 
za roko njega in mu izdali plačilni nalog 
zaradi kršitve javnega reda.

Sredi belega dne
Sredi vročega belega dne je neznanec v 
Simonovem zalivu vlomil v tam parkirani 
osebni avtomobil mariborskega registr
skega območja in ga sploh ni zanimalo, 
da bi se kam odpeljal. Bolj ga je zanimal 
TV LCD Lenk. Materialna škoda znaša 500 
Eurov, morebitne kupce pa opozarjamo, 
da ga ne prodaja prvi lastnik.

Kamiona sta tablic ni
Izolan je na tukajšnji policijski postaji pri
javil, da mu je nekdo ukradel dve registrski 
tablici s parkiranih tovornih avtomobilov. 
Ukradli so tablici KP D5-679 in KP E6-110. 
Vozili sta bili parkirani pri Rudi, torej, na 
varnem.

Kriminalije

Ovadba in kazen
Zoper občana iz Livad so policisti na pri
stojno Okrožno državno tožilstvo podali 
kazensko ovadbo za kaznivo dejanje na- 
silnišva. Omenjeni oziroma neomenjeni je 
bil daljše obdobje nasilen do svoje zakon
ske partnerice.
Kasneje so policisti imeli v postopku vo
znika osebnega avtomobila, ki pri vožnji 
skozi semaforizirano križišče ni upošteval 
prometnih predpisov - svetlobnih pro
metnih znakov. Kot potnik v omenjenem 
vozilu je sedel občan, ki se je v pijanem 
stanju vmešaval v postopek policistov in 
kršil javni red in mir. Odrejeno mu je bilo 
pridržanje do streznitve in izrečena globa 
v višini 1.260 Eurov.

Eden za tri
Izolan je policiste obvestil, da je pri svo
jem objektu, na parceli v Pivolu, zalotil 
mlajšega moškega, ki mu je hotel ukrasti 
denarnico. Policisti so neznanca prijeli, 
zbrali potrebna obvestila in ugotovili, da 
je osumljen še dveh kaznivih dejanj tatvin 
iz preteklosti.

Poletno alkoholna razigranost
Policiste so obvestili, da po cesti hodi ne
znani moški, ki ovira promet in se nedo
stojno vede. Neznanca so policisti izsledili 
in mu ukazali, da s kršitvami preneha, 
kar pa ni upošteval. Ker je bil pijan in ni 
upošteval ukazov policistov, mu je bilo 
odrejeno pridržanje do streznitve in izdan 
plačilni nalog.

Bolj na reš pečeno
Policiste so obvestili, da se iz enega od 
stanovanj v mestnem jedru Izole močno 
kadi. Na kraj so odšli policisti in gasilci, 
ki so vstopili v stanovanje skozi okno. 
Ugotovljeno je bilo, da je občan v prižgani 
električni pečici pozabil hrano, ki se je za
žgala. Večja škoda ni nastala. Lastnik se je 
kasneje oglasil na policijski postaji, kjer je 
dobil pisno potrdilo o vstopu v stanovanje 
in o preveč zapečeni večerji.

Bis pa v Piranu
Na javni prireditvi v Simonovem zalivu je 
javni red in mir kršil mlajši občan Izole. 
Zaradi nedostojnega vedenja v pijanem 
stanju in neupoštevanja zakonitega ukaza 
policista, da s kršitvijo preneha, mu je bilo 
odrejeno pridržanje do streznitve in izre
čena globa.

Kadilska kriza
Neznanec se je ponovno podal na tatinski 
pohod v objekt centra na Rudi. Vlomil je 
vrata in iz notranjosti ukradel večjo količi
no tobačnih izdelkov. Natančna material
na škoda še ni znana, oziroma je za neka
dilce minimalna, za kadilce pa ogromna.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb 
in poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in po
slovnih prostorov v najem (Uradne objave št.14/98) in sklepa komisije za 
oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb 

za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH PROSTOROV

- ALIETOVA 18 - velikosti 26,75 m2
Izklicna cena mesečne najemnine 166,00 EUR 
Namen: trgovina z neživih, ali druga storitvena dejavnost

- PREMRLOVA 4 - velikosti 42,67 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 158,10 EUR 
Namen: skladišče

- GREGORČIČEVA 38 - velikosti 27,45 m2
Izklicna cena mesečne najemnine 160,90 EUR 
Namen: trgovina z neživih ali druga storitvena dejavnost

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z izbra
nim najemnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi prosto
ra. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana najemnina 
se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v višini 

treh mesečnih izklicnih cen najemnine upoštevaje izbrano namemb
no dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, Servisne 
storitve d.o.o. TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo varščine« 
in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, osta
lim pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudni
ku se bo v primeru podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala 
za enak odstotek. V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema 
ali v določenem roku ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade 
v korist Občine Izola. V tem primeru je dolžan poravnati tudi stroške 
projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 

obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz 
naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire 
za najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter na
vesti višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na 
način in pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani najzanimi
vejši program dejavnosti (namen).

II. DOKAZILA

• Ponudnik mora v ponudbi za najem prostora priložiti:
• potrdilo o vplačani varščini
• izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
• fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
• potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava in Občine Izola (izda 

ga Urad za splošne zadeve, Oddelek za finance in računovodstvo), da 
ima plačane vse obveznosti do Občine

• potrdilo koncesionarja Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., da ima po
ravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik za
dostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti),

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti 
na naslov Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., Polje 9a, Izola z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«

Večer prijateljstva Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici Ko-
Na Eurofestu so pripravili večer prijatelj- Vačevič, s katero si prostor lahko ogledate, 
stva, potem pa se je zgodila kršitev javne- q jzbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri, 
ga reda, ko so mlajši fantje iz Izole k prete
pu pozivali udeležence Eurofesta. Policisti
so kršitelje izsledili in bodo zaradi kršitev Predsednik komisije za poslovne prostore
določil Zakona o varstvu javnega reda in Tomislav VITEZICA l.r.
miru podali obdolžilni predlog
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Vsaka klop je boljša od klopa

Ob prisotnosti številnih Izolanov ter podžupanov mestne občine Ljubljana in obči
ne Sežana, Janeza Koželja in Boža Marinca, so v Ljubljanski ulici odkrili vzorčno 
izolsko klop. Ob blagoslovu Neptuna in po preizkusu veteranov, Ančke Zupan in 
Berta Paliske, je klop postala uporabna. Sledila je fešta, ampak to ni nič novega.

^ NE..VOLUMI KANMMTI 
^o ma$li Srni izolane.
KI Nllti NA NOSEMI LUTI...

...KA7 TATO...
...7E KAKIMA HtmVA... 
FKIKEMTEV... tHOb...__ .

Prvi domači učitelji Slovenske Istre

Zbrali so se na 55 letnici mature, ki so jo opravili kot zadnja generacija učitelj
išča v Portrorožu, daljnega leta 1953. Učiteljišče se je potem selilo v Koper, oni 
pa po istrskih vaseh in tudi na Kras. Bili so prvi učitelji iz teh krajev, saj so pred 
tem obiskovali šole v Maliji, Kortah, Gračišču, Hrvojah in še kje. Zgoraj so (od 
leve): Edvard Krbavčič, Jožica Vrhovnik, Renato Kaligarič, Jolanda Gojkovič 
Mikac in Marjan Kocjančič. Spodaj (od leve): Sonja Močnik, Peter Kleva, Jolan
da Grbec Mehle in Dolores Udovič. Pravijo, da je bilo lepo - skoraj kot včasih.

MEF in lista ”60 ANI

Is
j

Torej, danes se 
še smejemo, po 
izvolitvi pa ...

Če bi prišli 
vsi bi nas 

bilo preveč 
za barko.

Revolucija!

Vidva ta 
mlada pa 

se kar 
uč'ta!

Ah, to smo 
mi že vse 
skozi dali.

Saj nas je več 
kot v šolskih 

razredih
Če bom jaz 
izvoljen pa 
bo hudič...

Kako ne bom vedel, 
kaj rabi podeželje. Saj 
sem z Brkinov doma.


